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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 34. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane  22. listopada 2007. godine 
ponedjeljak), u Maloj koncertnoj dvorani  Spomen doma u Pazinu 
    

Sjednicu je u  17,08 sati  otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije ( IDS – SDP), koji je  sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve  prisutne vijećnice i vijećnike Županijske skupštine Istarske županije. 
 Pozdravlja : 

- Gospodina župana, Ivana Jakovčića, 
- Zamjenike župana, gospodina Marina Brkarića i Sergia  Bernicha,  
- članove Poglavarstva, koji prisustvuju  sjednici,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela i sve koji prisustvuju u radu  34. 
sjednice  Skupštine Istarske županije, 

- predstavnike javnih ustanova, 
- predstavnike medija uz zahvalnost  za prisustvo i praćenje Skupštine  i sve ostale,  
koji su  prisutni 34. radnoj  sjednici Skupštine Istarske  županije. 

 
Prije prelaska na utvrñivanje dnevnog  reda, moli tajnicu  Skupštine,  gospoñu Vesnu 

Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrñivanja kvoruma na 34. radnoj  sjednici 
Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan (O)  
2. MARINO ROCE HDZ Nakon utvrñivanja d.r. 
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ   
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Odsutan 
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU Odsutan  
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF Odsutan (O) 
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvrñivanja d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toth  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Radina  
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28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERðO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP Odsutan (O) 
  

 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije IŽ, 
Prim. Dr. ROMANITA ROJNIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ,  
TULIO  DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za  održivi razvoj  IŽ,  
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŽ 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu i kulturu IŽ, 
MIODRAG ČERINA, pročelnik Kabineta župana Istarske županije 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrñuje da je na početku 34. radne sjednice 
Skupštine Istarske županije prisutno  31 (a nakon utvrñivanja  dnevnog reda po  dolasku  
Marina Roce i Oriana Bulića) 33 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa Skupština ima kvorum i 
može pravovaljano raditi i donositi odluke. 
 Prelazi se na utvrñivanje  dnevnog  reda   34. sjednice  SIŽ. 
 Prijedlog  dnevnog  reda vijećnici su primili  poštom. 
 U  skladu s Poslovnikom SIŽ predlaže nadopunu dnevnog reda, tako da se  nakon 
točke 9. uvrsti točka  10. Prijedlog rješenja o  imenovanju  Županijskog  savjeta  mladih 
Istarske županije. 
 Pisanih primjedbi  na  predloženi  dnevni red ili prijedlog za  nadopunu u pisanom  
obliku nije primio. 
 Otvara raspravu po  prijedlogu predloženog dnevnog reda, pa pošto se  nitko nije 
javio za  raspravu, zaključuje  raspravu po prijedlogu dnevnog reda i daje na usvajanje 
prijedlog  dnevnog reda 34. sjednice od  16  točaka, kako su ga vijećnici  primili uz poziv s 
predloženom dopunom, da se iza točke 9. doda točka  10., te nakon glasovanja utvrñuje da 
je  Skupština sa 30  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV», za  34 sjednicu  Skupštine 
Istarske županije utvrdila  slijedeći  
 
    DNEVNI  RED  
1.  

a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 31. sjednice Skupštine Istarske županije, 
b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 32. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2007. godinu 
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4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustroju i djelokrugu upravnih 
tijela Istarske županije 

5. Prijedlog Odluke o dodjeli koncesije za izgradnju distributivnog sustava i distribuciju 
plina: Kršan - Pićan 

6. Prethodno mišljenje o prijedlogu Izmjena i dopuna Osnovne mreže zdravstvene 
djelatnosti 

7. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj o odabiru najpovoljnije ponude za 
izvoñenje radova na rekonstrukciji dijela stare zgrade 

8. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora OŠ Fažana o 
davanju u zakup školskog maslinika 

9. Prijedlog Rješenja o imenovanju Uprave (direktora) t.d. MIH d.o.o. Poreč, 
10. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  Županijskog savjeta  mladih Istarske županije 
11. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Povjerenstva za suradnju civilnog i javnog 
sektora Skupštine Istarske županije 

12.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Zakladne uprave Zaklade za poticanje 
partnerstva i razvoja civilnog društva 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Zakladne uprave Zaklade za 
poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva 

13.  
a. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

b. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe „“Domenico Pergolis“ Rovinj 

c. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša 

d. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad 

14.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

15.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Raša 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Raša 

16.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole 
„Vladimir Gortan“ Buje 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole 
„Vladimir Gortan“ Buje 

17. 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Domskog odbora Učeničkog doma Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Domskog odbora Učeničkog doma 
Pula 

 
ORDINE DEL GIORNO 

 
1.   

a) Verifica del verbale ridotto della 31-esima seduta dell'Assemblea regionale 
della Regione istriana 
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b) Verifica del verbale ridotto della 32-esima seduta dell'Assemblea regionale 
della Regione istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Proposta di Modifiche e aggiunte al Preventivo della Regione istriana per l'anno 2007 
4. Proposta  di Delibera sulle modifiche e aggiunte alla Delibera sull'assetto e ambito di 
lavoro degli organi amministrativi della Regione istriana  

5. Proposta  di Delibera sulla concessione per l'edificazione del sistema distributivo e la 
distribuzione del gas: Kršan-Pićan 

6. Previa opinione in merito alla proposta di Modifiche e aggiunte alla Rete 
fondamentale dell'attività sanitaria 

7. Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e disabili „Domenico Pergolis“ di Rovigno sulla scelta della 
miglior offerta per l'esecuzione dei lavori di ricostruzione di una parte dell'edificio 
vecchio 

8. Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera del Comitato scolastico della 
SE di Fasana rispetto all'appalto dell'oliveto scolastico 

9. Proposta di Decreto sulla nomina della Direzione (direttore) della società 
commerciale MIH s.r.l. di Parenzo 

10. Proposta di Decreto sulla nomina del  Consiglio per i  giovani della Contea istriana  
11. Proposta di Decreto sulla nomina di membro della Commissione per la collaborazione 
dei settori civile e pubblico dell'Assemblea regionale della Regione istriana 

12.   
a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro dell'Amministrazione di 
fondazione della Fondazione per la stimolazione dei rapporti di socio e 
sviluppo della società civile 

b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro dell'Amministrazione di 
fondazione della Fondazione per la stimolazione dei rapporti di socio e 
sviluppo della società civile 

13.   
a) Proposta di Decreto sulle modifiche al Decreto sulla nomina di membri del 
Consiglio d'amministrazione della Casa per anziani e disabili "Alfredo Štiglić" 
di Pola 

b) Proposta di Decreto sulle modifiche al Decreto sulla nomina di membri del 
Consiglio d'amministrazione della Casa per anziani e disabili „Domenico 
Pergolis“ 

c) Proposta di Decreto sulle modifiche al Decreto sulla nomina di membri del 
Consiglio d'amministrazione della Casa per anziani e disabili di Arsa 

d) Proposta di Decreto sulle modifiche al Decreto sulla nomina di membri del 
Consiglio d'amministrazione della Casa per anziani e disabili di Cittanova 

14.   
a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e disabili "Alfredo Štiglić" di Pola 

b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro  del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e disabili "Alfredo Štiglić" di Pola  

15.   
a) Proposta di Decreto sulle modifiche al Decreto sulla nomina di membri del 
Consiglio d'amministrazione della Casa per anziani e disabili di Arsa 

b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e disabili di Arsa  

16.   
a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato scolastico della 
Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ di Buie 

b) Proposta di Decreto sulla nomina  di membro del Comitato scolastico della 
Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ di Buie  

17.   
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a) Proposta di Decreto sull'esonero di membro del Comitato della Casa dello 
studente di Pola 

b) Proposta di Decreto sulla nomina di membro del Comitato della Casa dello 
studente di Pola 

 
AD - 1 

a. Verifikacija Skraćenog zapisnika sa 31. sjednice  Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija Skraćenog zapisnika sa 32. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
Skraćene zapisnike vijećnici  su dobili   uz  poziv za sjednicu.  

 Vijećnica LOVORKA TOMIČIĆ, primjećuje greške u pisanju u  skraćenom zapisniku 
sa  32. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 6. kolovoza  2007. godine. Na  stranici  
14., 9.  redu, gdje  župan odgovara na  vijećničko pitanje Marina Rocea, te navodi  rečenicu: 
«Samo su u  dijelu Učke, u  jednoj  lijepoj šumici, ispiljena država i pokošena trava…». 
Pretpostavlja  da nije ispiljena «država, nego da bi  trebalo pisati «drva». Isto tako na stranici  
14 , u 3. pasusu, «S druge stran svi znamo…», riječi «stran» fali jedno «e» Na stranici  15, 
na kraju  istog teksta, 10. redak: «Stojimo iza  vaših dopisa, iza vaše namjerne  ambicije da 
se izgrdi željeznički  tunel i spoji pruga u Istri…», pretpostavlja da bi umjesto «izgrdi» trebalo 
pisati «izgradi», i  na stranici  22,  u početnom  odlomku , 13. redak, piše  «Odbor za  
Statu, Poslovnik  i upravu…», riječi «Statu» fali slovo  «t».  

Pošto nije bilo drugih  primjedbi predsjednik ANTON PERUŠKO, s prihvaćenim 
primjedbama  vijećnice Lovorke Tomišić, odvojeno stavlja  na glasanje usvajanje pod a.  
Skraćeni zapisnik  sa 31. sjednice, a zatim skraćeni zapisnik  sa 32. sjednice  Skupštine 
Istarske županije i nakon  glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 31 glasom «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova , verificirala pod 

a. 
        SKRAĆENI  ZAPISNIK 

sa 31. sjednice Skupštine Istarske županije 
 b. 
        SKRAĆENI  ZAPISNIK 

sa 32. sjednice Skupštine Istarske županije 
s prihvaćenim ispravcima  vijećnice Lovorke Tomišić da  na stranici 14, deveti redak, 
umjesto riječi  «država» treba ispravno  pisati riječ «drva», te  na istoj stranici u  3. 
pasusu umjesto riječi «stran» treba pisati  «strane», na stranici 15 u 10. retku umjesto 
riječi «izgrdi» treba pisati «izgradi» i na stranici 22, redak 13,  umjesto riječi «Statu» 
treba pisati  «Statut» 
 
 AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Predsjednik Anton Peruško prije nego što  će pitati tko se javlja za  postavljanje  
vijećničkih pitanja dao je slijedeće napomene: : 
 «Za prošli  tjedan sam u pripremi  za sjednicu  Skupštine Istarske županije sazvao  
meñustranački kolegiji  za dan 22. listopada 2007- godine u  9,00  sati u sjedištu  
Poglavarstva Istarske županije u  Puli. Na sazvani meñustranački dogovor   odazvali su se  
predsjednik Kluba vijećnika SDP-ea, Kluba vijećnika IDS-a i predsjednik Kluba vijećnika  
HDZ-ea, ali je  greškom umjesto u Pulu išao u Pazin. Ostali  predstavnici klubovi vijećnika se  
meñustranačkom dogovoru nisu odazvali. 
 Obzirom na najave koje  sam dao   prije ljetnog raspusta  da ćemo na 
meñustranačkom kolegiju  i nakon tumačenja Odbora za Statut, Poslovnik i  upravu Istarske 
županije, donijeti odluku o daljnjem načinu  rada vezano za točku  dnevnog  reda - Vijećnička 
pitanja, prijedlozi i informacije,  a kako  meñustranački dogovor nije održan, sazvat ću  ga 
ponovno prije naredne sjednice Skupštine Istarske županije. 
 Za danas sam bio prisiljen  da  održim sastanak sam sa sobom i  sam sa sobom sam 
se nekako usuglasio i donio  3 zaključka. Nema sloge do jednoga, što se kaže, pa kada 
nema sloge  do  jednoga, sam sa sobom sam se složio,  i temeljem vašeg ovlaštenja, jer ste 
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me vi izabrali za predsjednika Skupštine Istarske županije, a u  skladu sa  Poslovnikom, 
donio  odluku o  načinu  voñenja današnjeg aktualnog  sata. 
 Vodit ću ga prema Poslovniku, kao uostalom i do sada i nadležan za tumačenje 
Poslovnika sam jedino i isključivo ja, u funkciji predsjedavajućeg, dok  neko  drugo nadležno  
tijelo , a to je Odbor za  Statut, Poslovnik i upravu Istarske županije, ne odluči  drukčije. 
I nakon što vi, kao vijećnici, taj  stav  verificirate, korigirat ću se, ukoliko bude potrebno. 
Meñutim, do tada ću  Poslovnik  tumačiti na način  kao što sam ga tumačio i  do  sada. 
 Po mom osobnom zahtjevu, obzirom na neke prijepore koji su proizašli i  stavova 
nekih klubova vijećnika, koji  ih osporavaju, da nakon  iznošenja  stava  vijećnika,  župan ili 
predstavnik Poglavarstva ne bi imao pravo  na odgovor,  održane su  dvije sjednice Odbora  
za Statut, Poslovnik i  upravu Istarske županije, i otprilike  tumačenje je onakvo kakvog  sam 
ga  davao, meñutim, usvojit ćemo ga na narednoj sjednici, a do  tada  vodit ću  ovu  točku 
dnevnog  reda kao i do  sada. 
 Vijećnička pitanja  trajat će 60 minuta. Nakon 60  minuta prekidam postavljanje 
daljnja  vijećnička pitanja. Svi oni koji imaju  vijećnička pitanja, a ne stignu  na red, mogu ih 
postaviti u pisanoj formi i onaj kome je pitanje upućeno će u roku po Poslovniku će  
odgovoriti na postavljeno pitanje. 
 Utvrñujem raspored postavljanja vijećničkih pitanja, što sam imao namjeru dogovoriti  
s vama na meñustranačkom kolegiju, a  obzirom da niste mogli,  niste htjeli ili niste uspjeli 
doći na sazvani  meñustranački kolegiji, učinio sam raspored sam, opozicija - pozicija. 

1. će imati pravo  na postavljanje vijećničko pitanje predstavnik Kluba 
vijećnik HDZ-ea, 

2. predstavnik Kluba vijećnika IDS-a,  
3. predstavnik Kluba vijećnika HSU-a,   
4. predstavnik Kluba ISDF-a,  
5. predstavnik  Kluba vijećnika SDP-ea,  
6. predstavnik Liste HNS/ZELENI/HSLS,  
7. IDS, 
8.  HDZ-e,  
9.  SDP-e i tako  redom. 

 Pretpostavljam da možemo apsolvirati uspješno 10  vijećničkih pitanja odnosno  10  
vijećnika mogu  doći  na red za postavljanje  vijećničkog pitanja, pa  ukoliko ostane vremena, 
a u  skladu sa prijavom, nastavit ćemo po spomenutom  rasporedu i taj  raspored ćemo za  
narednu  sjednicu  definirati i  verificirati  na meñustranačkom kolegiju.  
 Prema tome, neovisno o tome kako se pojedini vijećnik prijavi za postavljanje  
vijećničkog pitanja,  na primjer ako se jave dva ili tri  vijećnika iz Kluba vijećnika HDZ-ea, 
neka sami odluče da li će pitanje postaviti, govorim napamet, kolega Jergović ili  gospoña 
Tomičić, meni je svejedno, uglavnom prvi će biti  HDZ, drugi IDS, treći HSU itd.». 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja  javili su se :  Lovorka Tomičić, Petar Radetić, Tullio  
Persi,  Vladimir  Gašparini, Sandro Jurman,  Josip Anton Rupnik, Stjepan Mraković, Danica 
Miletić, Martin Matošević,  Franko Udovičić, Tedi  Chiavalon, Katarina Nemet, Tamara 
Brussich, Klara Grahovac. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 Poštovani predsjedniče,  župane, kolegice i kolege vijećnici! 
 Imam dva pitanja i oba  postavljam županu. 
 Prvo se pitanje odnosi  na dogañaje oko Tvornice kamene vune  Rockwool u  Pićnu , 
a  drugo pitanje je vezano za veletržnicu ribe. 
 Tvornica kamene vune  Rockwool je  počela raditi prije mjesec dana. Prošlog  tjedna 
tamo je  bilo dima, vodene pare, magle,  oblaka, i još uvijek ne znamo što je bilo, ali nešto je 
bilo i nešto se ispuštalo u atmosferu. 
 Interesira me : 

- da li  će biti postavljena jedna mjerna stanica, koja će mjeriti i kontrolirati 
parametre ispušnih plinova iz tvornice  kamene vune Rockwool i 

- kada će to biti. 
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Da danas  imamo mjernu stanicu  grañani  ne bi razmišljali kakav je to bio dim i kakva 
je to bila vodena para ili  nešto slično. 

 Napomenula  bih da  je Ministarstvo zaštite okoliša, prostornog ureñenja i 
graditeljstva, utvrdilo  nepravilnosti u radu   tvornice i odredilo rok za  otklanjanje  tih 
nepravilnosti. 

 Prema tome, njihove tvrdnje  da rade sve u  skladu  sa zakonskim propisima očito se 
ne podudaraju  sa nalazom inspekcije. 
 Drugo je pitanje vezano za  veletržnicu ribe.  

Uvijek slušamo da je Istra prva u  svemu, ali  što se tiče veletržnice ribe nismo prvi,   
pretekla nas je  Rijeka, jer je  prije neki dan otvorena  veletržnica ribe u  Rijeci. 

 U Istri su planirane dvije veletržnice ribe, u Poreču i  Puli. Ne znamo kada će to biti. 
Konkretno interesira me veletržnica ribe u Puli: 

- da li je točno  da su  do sada napravljena  3 projekta za tu veletržnicu ribe 
      u Puli.  
Naravno, ta 3 projekta  su  i plaćena. 

 Hvala lijepa.   
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  vama. 
 Odgovor će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ :  
 Zahvaljujem se gospoñi Lovorki Tomičić na postavljenom pitanju. 
 Kada govorimo o tvornici kamene vune Rockwool, ja sam danas poslao priopćenje u 
kojem sam pozdravio rad Državnog inspektorata i napokon se pokazalo da  država može biti  
efikasna, pa makar u privremenom zatvaranju jedne tvornice. Od srca sam čestitao državnoj 
inspektorici na donesenoj  odluci. Svatko u  ovoj  zemlji  treba poštivati  hrvatske propise, 
pogotovo kada je  zaštita  okoliša u pitanju . Na tome pogotovu inzistiram kada je u pitanju  
Istra.    
 Što se tiče  našeg zahtjeva prema Ministarstvu okoliša, prostornog  ureñenja i 
graditeljstva, i našega jasnoga  stava u Ministarstvu okoliša, odnosno  Državni inspektorat 
treba raditi svoj posao, napokon su  nas poslušali   i napravili ono  što su trebali napraviti. 
 Mjerna stanica  bit će instalirana i povezana sa  Zavodom za javno zdravstvo Istarske 
županije na isti način na koji je to  napravljeno  sa TE Plomin II. Na sreću,  Rockwool je u 
petak zatvorio  pogone, zatvorila je peć, tako da nije više proizvodio plinove i ostalo, tako da 
su i oni pokazali, barem malo, zrno pameti u svemu tome. Meñutim, mislim da je  najvažnije 
od svega da je poslana jasna poruka  da  nitko u ovoj  državi, u ovoj  županiji, u  Općini 
Pićan, ne želi tolerirati bilo što, što nije u  skladu  sa  propisima zaštite okoliša. To je  jako 
važno.   

Danas investitori koji  dolaze u Hrvatsku,  ponekada misle da mogu doći i  ne poštivati 
propise. Osobno  želim vjerovati da to nije  slučaj s ovom kompanijom, jer  poštuje  propise u 
drugim europskim državama, pa treba znati  da će morati poštovati  propise i ovdje. 
 Više od  toga,  ja sam napisao pismo Rockwoolu, gdje  sam jasno  rekao  što  
očekujemo od njih,  jer inače neće  Državni inspektorat  samo zatvoriti  tvornicu, nego  će 
Istarska županija  učiniti  sve da se zatvori  tvornica ne budu li poštovali  propise. 
 Danas  sam poslao  priopćenje, pozdravljajući  odluku Državnog inspektorata, jer 
mislim  da je  precizna, jasna, i kada se gospoda organiziraju, kada učine ono što im je 
naloženo, očekujemo da će nastaviti normalno da rade i  da će  proizvoditi ono što 
namjeravaju  proizvoditi u  skladu sa važećim  propisima.   
 Što  se tiče veletržnice ribe, moram  vas ispraviti, Istarska županija će ipak  biti prva, 
neovisno o tome što je veletržnica ribe otvorena  u Rijeci, ali ona je otvorena u jednoj 
postojećoj  tvornici, a  naša će biti novoizgrañena veletržnica  ribe u potpuno novoj zgradi i  
bit ćemo opet prvi. Mislim da vam je to  drago. 

 Želim biti  vrlo ozbiljan u odgovoru, jer sam u  stalnom kontaktu  sa oba dvije  
najveće ribarske zadruge u našoj  županiji, «Istra» u Poreču i  «Lanterna» u Puli. One 
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sudjeluju u tom projektu , upoznate  su  sa veletržnicom ribe u Poreču. Mi smo, upravo zbog 
toga što se gradi nova  veletržnica  ribe, objektivno zapali u  neke  probleme, koji su  nam 
stvorili situaciju  da ćemo , vjerojatno, tek za  mjesec dana, ali  da  ne bih  sada nekakve 
rokove odreñivao, u  svakom  slučaju tokom ove godine veletržnica ribe će  biti gotova. 

 Ono  što vas ja želim zamoliti, vas kao uglednu  članicu HDZ-ea,  je da nam 
pomognete da Ministarstvo financija financira  neke  stvari koje od njega  očekujemo.  Imamo  
najavu  i obećanje ministra, da ne biste mislili da ironiziram  slučajno, ali mislim da je važno 
da se svi angažiramo  da  nam sredstva stignu  čim prije, kako bi se  do kraja opremila  
veletržnica ribe u  Poreču.  

 Mogu  reći  da će ta veletržnica ribe , vjerojatno,  biti prvi primjer  jedne uspješne 
suradnje svih  razina vlasti u Hrvatskoj, plus , što je vrlo interesantno, meñunarodnih 
partnera, ovoga puta  s talijanske strane. Zaista ćemo dobiti vrlo moderno novoopremljenu  
veletržnicu ribe u Poreču. Upravljanje  će biti  zajedničko od svih partnera koji su uložili 
novac.  
 Što se tiče veletržnice  ribe u Puli,  želim vam posebno naglasiti da sam  nedavna 
posjetio ribarsku zadrugu «Lanterna», koja  je svojedobno, očito, bila pod utjecajem, da ne 
kažem pod utjecajem, ali sklona nekim rješenjima  koja je svojedobno  nerealno nudilo 
Gradsko poglavarstvo  Grada Pule,  zbog toga  što se namjeravalo ići u jedno područje  
«Uljanika», koje  se  u Puli zove «Sahara», ali  tamo to na kraju  nije išlo. 

 Mi  smo još  odavna predvidjeli da bi ta veletržnica  ribom mogla i trebala biti na 
području Valelunge. Vjerujem  da će se sada naći neko  rješenje u zaljevu Valelunge ili u 
dijelu  negdje ispred  željezničkog kolodvora uz more. Tu  bi se trebalo   pojaviti istovarno  
mjesto za ribare i onda je i  blizu  veletržnica  ribe. 
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  gospodinu  županu. 
 Gospoña Lovorka Tomičić traži riječ. 
 Imate pravo postaviti pitanje,  ako ga i  ne postavite, ukoliko niste zadovoljni 
odgovorom možete uzeti  riječ. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ :  
 Imam pravo postaviti pitanje i postavit  ću ga. 
 Naravno da nisam zadovoljna takvim odgovorima. 
 Postavila  sam pitanje vezano za tvornicu kamene vune Rockwool :  

- da li  će se instalirati mjerna stanica. Drago mi  je da hoće, ali dopunsko pitanje je: 
-  kada !? 
 Mislim da je jako bitno  kada će  mjerna stanica biti instalirana. 

 Što se tiče drugog pitanja veletržnice ribe u Poreču, Puli, Rijeci, jako lijepo je sve to 
obrazloženo, ali nije  dat odgovor na ono što sam pitala. Pitala sam : 

- da li su napravljena  3 projekta za veletržnicu ribe u Puli 
- da li je taj podatak  točan.   

 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Gospodine župane, molim vas, u roku od dvije minute pokušajte  odgovoriti. 
 
IVAN JAKOVČIĆ:  
 Gospoño  Tomičić, kada vi niste zadovoljna  mojim odgovorom, onda ću  vam ja reći  
da vi  namjerno  cijelo  vrijeme imate krivu  adresu za  postavljanje pitanja. Pitanje koje meni  
postavljate vezano za  tvornicu kamene vune Rockwool  postavite Ministarstvu zaštite 
okoliša, prostornog ureñenja i graditeljstva,  gospoñi ministrici Marini Matulović – Dropulić, a 
ne meni, jer ona je odgovorna i ona treba odgovoriti  na ta pitanja.  

Vi to jako dobro  znate, ali  vi  se sada ovdje želite politički  igrati. Imate pravo na to, 
ali  dobit ćete  odgovor koji nije baš tako fin s moje  strane. 
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S druge strane, reći  ću vam  da mi nije poznato  da  su napravljena 3 projekta za 
izgradnju veletržnice ribe u  Puli, što se tiče  barem financiranja  od  strane Istarske županije.   

Da li je vaš   bivši koalicijski partner ISDF u Gradskom vijeću Grada Pule financirao   
3 projekta za veletržnicu ribe u Puli,  ne znam. Možda je, možda nije, ali  Istarska županija  3 
projekta za veletržnicu ribe u Puli nije financirala ! 
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala.  
 Klub vijećnika IDS-a, gospoña Danca Miletić, imatr riječ.  
 
DANICA MILETIĆ : 
 Dobar večer svima. 
 Imam dva kratka pitanja za  gospodina župana. 
 Prvo pitanje. 
 U  dnevnom tisku smo  registrirali izjavu gospodina župana da u Istri  neće biti  NATO  
baza, pa  stoga molim gospodina župana: 

- da  nam  cjelovitom informacijom potkrijepi  svoju tvrdnju.  
 Drugo pitanje : 

- molim gospodina župana da nas informira  ima li štogod novog vezano za  
Glazbenu školu u Puli  i 

- da li je za Glazbenu školu u Puli nañen koji adekvatan zamjenski prostor. 
 Hvala lijepa unaprijed. 
 
ANTON PERUŠKO:   
 Hvala  gospoño Miletić. 
 Odgovor će dati  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 

Hvala  gospoñi Danici Miletić. 
 Ove dvije  teme su bile  u medijima  u  zadnje vrijeme. 

Mogu vam  reći  vrlo iscrpno o jednoj i drugoj  temi o čemu  se radi, ali mislim da  se 
trebamo koncentrirati  samo  na ono što je bitno i što je  činjenica. 
 Još prije više godina  bila su naklapanja u ovoj Skupštini,  ali u svakom slučaju od 
dijela političkih  stranaka u  Istri, koje  čak nisu ni  skupštinske, nego su  zaista marginalne, 
ali koje su, očito, htjele svraćati  pažnju  na sebe raznim senzacionalističkim izjavama o tome 
da će NATO  baza biti na Muzilu za NATO mornaricu ili  da će pulski  aerodrom biti mjesto  
na koji će se premjestiti zračna flota iz Aviana. 
 Dakle, puno toga  smo  čuli, ali vjerujem da su  svi  sretni, naročito oni koji su  o tome 
pričali, da će se na Muzilu  realizirati projekt  Brijuni rivijera ili sastavni dio projekta Brijuni 
rivijera i mislim da će svi biti  zadovoljni s time  da smo  na taj  način  otklonili mogućnost  
vojnog prisustva u  ovom našem dijelu.  

Što se tiče Zračne luke ni  tamo  se neće ništa dogoditi tog  karaktera. Prema tome 
Zračna luka Pula neće biti nikakva NATO  baza. To je izrekom rekao i ambasador  
Sjedinjenim američkih država u  svojoj kratkoj posjeti Puli svojedobno i  rekao je da niti  
Amerika, niti  NATO, dakle  vrlo je važno napraviti  čak i tu distinkciju  da  bi se bolje 
razumjeli politički odnosi, nemaju nikakvih  zahtjeva  prema Hrvatskoj kada je  Istra u pitanju.  
U tom kontekstu možemo biti potpuno zadovoljni, u Istri  ćemo imati  američke turiste, a 
nećemo imati   američke  vojnike. Možda ćemo ih imati, ali kao  turiste. Prema tome ne u 
uniformama, nego u kratkih  hlačama i  šarenim majicama.   

U tom kontekstu  odbacujem svaku mogućnost  da se bilo  gdje u Prostornom planu 
Istarske županije predvidi tako  nešto što  bi moglo  ličiti  na  nekakvu  NATO  bazu ili  na  
bazu  američkih  snaga.  
 Što se tiče Glazbene škole, želim javno zahvaliti tvrtki  «Uljanik», koja nam je 
osigurala za potrebe privremenog  rada Glazbene škole u  Puli  dovoljno  prostora, pa čak i  
sada ovaj  najnoviji zaplet koji se dogodio oko  takozvanog  Pionirskog doma, i to je 
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razriješeno, Glazbenu  školu ćemo  smjestiti u  vojarnu u  «Uljanik», kasarnu «Uljanik», kako 
god je nazivali. Mislim da svi znaju o kojoj  se zgradi  radi. Radi  se o jednoj  reprezentativnoj  
zgradi, koja je do  «Uljanika», preko puta  «Uljanika»,  na Bulevaru, kako se to u  Puli  kaže. 
Prema tome Glazbena škola će napokon dobiti koliko toliko pristojne uvjete za  rad. U 
meñuvremenu ćemo, nadam se, uspjeti  izgraditi, dograditi, i imati  mogućnosti da ponovno 
Glazbena škola funkcionira  koliko toliko  normalno, odnosno  tada će funkcionirati u  pravim 
uvjetima.  
  
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala gospodinu  županu Ivanu Jakovčiću. 
 Gospoña vijećnica Danica Miletić zadovoljna odgovorom. 
 Obzirom da iz  HSU-a nema prijavljenih  idući jer na redu  ISDF. 
 Riječ ima gospodin vijećnik Tullio Persi. 
 
TULLIO PERSI :  
 Lijep pozdrav svima. 
 Dogodila se nesreća u Požegi, cure su pale iz  autobusa. 
 E sad, i mi imamo problema sa tim autobusima, ali iz onoga što ja znam, poslije ću 
vam dati napismeno  sve, kao što sam vam rekao, mislim da bi bilo pametno, prvo, da šoferi  
budu istarski, a ne iz Rijeke, jer istarski šoferi više cijene svoju djecu istarsku, nego drugi koji 
dolaze iz  Rijeke. 
 Drugo, da uvjet ne mora  biti za  vožnju  od  3 grupe prema Rovinju, da netko mora 
imati  20  autobusa i  40  šofera. Ja mislim da smo time ograničili mogućnost  da mali  
istarski prijevoznici, koji imaju  pet, šest dobrih autobusa, voze studente  do škola. 
 Treće,  mislim da bi  trebalo uvijek  sve to ići  na natječaj, a ne na aneks Ugovora, 
kao što je bilo  2001. godine sa Autotransom, pogotovo što oni  šoferi se znaju napiti, kao što 
sam ja to  doživio u srijedu  navečer  kada je  šofer autobusa Autotransa pijan išao  preticati 
kamion i  4  auta u krivini, pa će  tako valjda i  naše studente i učenike  voziti.        
 Drugo pitanje. 
 Danas sam pročitao u glasu Istre da je gospodin Ivan Jakovčić rekao da će pomesti 
čitav HDZ-e. U redu.   
 /A. Peruško : Postavite pitanje, jer su gotovo dvije minute istekle./. 
 Ne još. 
 Pitanje glasi:  

- da li  ćete vi i dalje podržati one kandidate koji  u Istri  idu  pod vašom kapom, vi ih  
branite, a onda u Vladi se prebacuju na HDZ-e. 
 / Vijećnik  Tullio Persi predao je u pisano obliku  slijedeći  tekst : 
 «Potaknut nedavnim tragičnim  dogañajem pri prijevozu školske djece u Požegi, a 
sjećajući  se istih dogañaja koji su se desili  u posljednjih nekoliko godina u više gradova, 
pokušao sam utvrditi na koji  način je organiziran  prijevoz  školske  djece na području 
Istarske županije. 
 Provjerom sam utvrdio da  Istarska županija, odnosno  Poglavarstvo IŽ  ima zakonsku 
obvezu u postupku javnog nadmetanja, dakle putem javnog  natječaja, izabrati  
najpovoljnijeg  ponuñača za  pružanje usluga prijevoza učenika osnovnih  škola IŽ. 
 Za ovu  školsku  godinu  taj natječaj je bio  raspisan tek 23. srpnja 2007. godine, a rok 
za  dostavu ponuda je bio  22. kolovoza 2007. godine, dakle samo 10-tak dana prije početka  
školske godine ! 
 Pregledom natječajnih  materijala utvrdio  sam da je  natječaj  u nizu svojih 
elemenata protuzakonit i  pun propusta, i po mome mišljenju  takav  da našoj djeci  ne 
garantira niti minimalnu  sigurnost pri prijevozu. 
 Prvo, natječaj je protuzakonit jer kao uvjet koji  jamči sigurnost prijevoza nije 
postavljena obveza propisana člankom 41. stavak 6. Zakona o sigurnosti prometa na 
cestama i Pravilnika   o uvjetima koje moraju ispunjavati vozila kojima se prevoze djeca,  
kojima je propisan niz  obveznih uvjeta za ta vozila od  kojih je najvažniji  da prijevoz  može 
vršiti  samo  vozilo koje za to ima posebno odobrenje. 
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 Tu su i drugi uvjeti koji su  preskočeni, kao napr. onaj koji zabranjuje na natječaju 
izabranom  prijevozniku  da prijevoz  prepusti  trećoj osobi. 
 Drugo,  kao jedini kriteriji za izbor  najbolje ponude je najniža cijena usluge. Pitam se 
garantira  li  najniža cijena i kvalitetu, a posebno sigurnost usluge ? 
 Treće,  IŽ nije u  natječaj kao uvjet postavila ni ono na što je ovlašćuje Zakon o javnoj  
nabavi  kao  npr.  starost vozila, funkcionalnost vozila, sigurnost vozila, ekološke osobine itd. 
 Četvrto,  očito namjerno u  natječaju  nije navedena niti  vrijednost posla. 
 
 Ali ni  takav nakaradan i protuzakonit natječaj  nije proveden ! 
 
 Naime, dana 18. rujna 2007. godine , dakle kada je  školska godina  odavno počela, 
IŽ tj. Poglavarstvo donosi  Odluku o  poništenju  javnog  nametanja. 
 Kao  razlog poništenja  navodi  se  «da su  cijene najpovoljnijih ponuda veće  od 
sredstava osiguranih za nabavu». 
 Pitam se kako su ponuñači  mogli znati koliko je sredstava osigurano  kada  taj 
podatak nije ama baš  nigdje  u natječajnom  materijalu objavljen ! 
 
 Očito je  da se ovdje radi o  namjernom  postupanju i propuštanju  s ciljem 
poništenja i onakvog  natječaja, a sve s ciljem  daljnjih  manipulacija  u dodjeli ovog 
posla čija je  vrijednost kako  sam kasnije  saznao oko  600.000,00 kuna, unaprijed 
poznatoj osobi  s kojom je ranije sve  dogovoreno, što se vidi iz daljnjeg  postupanja  
Poglavarstva.  
 Sada se  pristupa  drugoj  fazi  namještanja  posla. Natječaj je na prijevaru 
zaobiñen, pa se posao može dati neposrednom pogodbom onom s kime je to  tajno, sigurno  
ne bez nečijeg  materijalnog  interesa dogovoreno.  

Posao se daje AUTOTRANSU iz Rijeke, putem  aneksa Ugovora o prijevozu koji je s 
tom  tvrtkom IŽ zaključila još 2001. godine (aneks je potpisan ili pred  potpisivanjem). 

Tako se to radi još od 2001. godine. Uvijek bez natječaja, uvijek istom partneru, a što 
je  najgore bez ikakvih  kriterija kvalitete i  sigurnosti naše djece. 

Javna je  stvar da prijevoz djece  ne obavlja  stvarno niti Autotrans nego  to  rade oni  
na koje on  prenese taj posao, i pri tome naravno  uzme dio novca. 

Najgore je što Autotrans to  radi potpuno   samostalno , bez ikakve kontrole IŽ, bez  
utjecaja škole, roditelja,  javnosti, nadležnih  ministarstava…   
  
 Ali nije  ovo jedina namještaljka na istom poslu! 
 
 Npr. Pogledajmo  natječaj na području Grada Rovinja. 
 I taj  natječaj je  «štiman». Naime, za prijevoz cca 180 učenika uvjetuje se ponuñaču 
da raspolaže  s minimalno  20  autobusa, opet s ciljem  da se eliminira  manji prijevoznik  koji   
možda raspolaže  kvalitetnijim vozilima, ali u manjem broju.  
 Niti u ovom natječaju  nitko  ne spominje Zakonom  i Pravilnikom  propisane uvjete, 
kvalitetu  vozila,  sigurnost  djece…- jedini kriteriji je opet najniža cijena.  
 
 Svima nam mora  biti jasno da zbog ovakvog  postupanja  već danas Istra može biti 
mjesto stradavanja  naše djece. 
 Tko  će za to biti odgovoran ? 
 Prvo onaj  tko  krši propise a to je  Poglavarstvo IŽ, a onda i svi  mi ako  ovu 
praksu ne dokinemo. 
 
 POSTAVLJAM ŽUPANU  PITANJA : 

1. Poimenice,  tko je odgovoran za opisanu  manipulaciju  u 
nabavci usluge prijevoza  učenika ? 

2. Na koji način je  IŽ  osigurala sigurnost u prijevozu  
učenika potpisujući  svake godine anekse postojećeg 
ugovora  o prijevozu  s Autotransom bez javnog  natječaja 
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3. Zašto je postupak javne nabave za ovu  školsku godinu 
započeo  tek  23. srpnja 2007. godine, dakle neposredno  
pred početak  školske godine 

4. Hoće li Poglavarstvo  otkazati, ako je potpisan Aneks 
ugovora  s Autotransom za ovu školsku godinu, i hoće li  
provesti  novi zakonom propisan  postupak javne nabave.  

 
Na kraju citiram  izjavu Državnog  tajnika za promet gospodina  Dražena  

Brgleca :»Za ispadanje djevojčica u Požegi  trebala bi odgovarati županija».  
Molim odgovor u  zakonskom roku ! 

 
ANTON PERUŠKO: 
      Je li to pitanje  županu ili predsjedniku  IDS-a.  

Znam da smo mjesec dana do izbora, ali  bih  vas molio da ne zlorabite govornicu, jer 
nas to  ne bi nigdje dovelo.  

Odgovor će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
Vi možete ovdje postavljati pitanja, gospodinu županu Ivanu Jakovčiću, a ne 

predsjedniku IDS-a. 
Hvala lijepa. 
Izvolite, imate riječ. 

 
IVAN JAKOVČIĆ :  

Na prvo pitanje  htio bih odgovoriti načelno.  
Nisam vidio papire, niti ih sada mogu pročitati, ali  želim reći  da Istarska županija  

radi natječajem da djeca imaju osiguran prijevoz autobusima, kombijima, u školu, pa čak  će 
imati osiguran prijevoz automobilima  njihovih roditelja i bit  će im to nadoknañeno.   
 Sve nije  idealno, daleko  od toga, niti mislim da je idealno , ali  ne mogu prihvatiti  
aluziju  na Autotrans  da  bude ono što je istina, jer to  nije točno. Moj bivši susjed je šofer 
autobusa  u Pazinu, ima tri, četiri autobusa, i znam da zimi  zna voziti djecu iz Poreča u 
Rovinj, ako se ne varam.       
 Što se tiče ljubavi,  želim vam reći  da je ljubav bezgranična. Nemojmo ljubav dijeliti  
samo  oko nas u Istri i  voljeti se samo u Istri. Volimo  se, cijeli je svijet naš. Molim vas, 
nemojte govoriti o ljubavi na  takav način, jer ljubav nije upitna, ljubav je zaista bezgranična. 
 Vezano za vaše drugo pitanje o tome će odlučivati jedna politička  stranka. Znam 
kamo ide vaše pitanje, ali u ovom  trenutku nema potrebe da odgovaram na ovo vaše 
pitanje. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 
 Idući je na redu IDS, vijećnik Tedi  Chiavalon ili  Franko Udovičić. 
 Gospodine Persi, imate pravo na svoju dodatnu minutu, uz  napomenu da ste nam 
dali pismeni upit i  na  pismeni upit ćete  dobiti odgovor. 
 Dozvolio sam vam političke eskapade ovdje u jednom  trenutku, ali molim vas da 
vezano za drugo pitanje vezano za  IDS-a da ga  ostavite na miru.  
 
TULLIO PERSI :  
 Nema politike. 

Ja se nigdje ne kandidiram. 
Imam još jedno dodatno pitanje : 
- da li ćete se potruditi kod prihvaćanja ponuda da autobusi zbilja budu  moderni do  

10 godina života !?  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 

Odgovor je  da' ! 
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ANTON PERUŠKO :  
 Hvala. 
 Riječ ima gospodin vijećnik  Franko Udovičić. 
 
FRANKO UDOVIČIĆ :  
 Gospoñe i dame vijećnici , štovani gospodine predsjedniče, župane! 
 Bit ću kratak  s obzirom  da je velik interes za ovu točku dnevnog  reda. 
 Kako  smo u  Proračunu za ovu, a i isto tako i za prošlu godinu, osigurali i potrošili  
sredstva za projekt pod nazivom Zaštita i spašavanje istarskog goveda, zanima me   
informacija: 

- do kuda  se stiglo u realizaciji  projekta spašavanja istarskog goveda ? 
 
ANTON PERUŠKO :   
  Hvala  gospodinu  Franku Udovičić. 
 Odgovor  će dati  župan gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ :  

Projekt spašavanja istarskog  goveda je definitivno u cijelosti uspio. Danas možemo  
reći da je pitanje spašavanja  istarskog goveda prošlost, dapače,možemo govoriti o  
ekonomskoj  revalorizaciji  istarskog goveda. Prema tome  ulazimo  u drugu  fazu 
ekonomskog  programa za istarsko govedo.  

Želim naglasiti da je Agencija za ruralni razvoj Istre danas vlasnik skoro  40-tak grla  
istarskog goveda, kojeg imamo u jednoj iznajmljenoj štali  u  Ližnjanu, da je pokrenuta 
promocija mesa od  istarskog goveda, kao kulinarskog  specijaliteta Istre, nekako uz bok 
projektima koje  smo  imali zajedno sa vinima, uljima, tartufima itd., i sada ide i taj  program. 
Mogu  reći da je odjek na tržištu  vrlo dobar, vrlo pozitivan, kako  kod  agroturističkih objekta, 
tako i kod urednih   restorana.  

U ovom dijelu mogu  reći još i  slijedeće. Namjeravamo izgraditi  centar  za istarsko 
govedo,  koji  će imati i znanstvene osnove. Dakle, ne samo klasični uzgoj, nego i  razviti 
mrežu  kooperanata tog centra. Centar bi bio  smješten u  Pazinu. Gradonačelnik i  
Poglavarstvo Grada Pazina su izrazili spremnost da prihvate takav jedan  centar na 
Gortanovom ili Kamusovom  bregu, kako tko to zove, kraj Pazina. Vjerujem da ćemo  upravo   
u Pazinu, gdje uostalom već postoji  tradicija uzgoja mesa, gdje postoje  stručnjaci, gdje  
postoji nekakvo znanje o svemu tome, razviti takav jedan centar i  da će Pazin doprinijeti  
razvoju   Istre i posebnosti Istre upravo takvim jednim centrom.  

Istarsko govedo definitivno je spašeno! 
Očekujemo da taj program, nakon što ga je prepoznao  Bruxelles,  nakon što je 

financiran i od strane Europske komisije, još jače prepozna Ministarstvo  poljoprivrede, 
šumarstva i vodnog gospodarstva, jer ono, istina, danas financira naše uzgajivače i dotira ih. 
Mislim da je to dovoljno  vrijedan projekt da bi  se Ministarstvo snažno uključiti, kao na 
primjer kod  slučaja veletržnice ribe  ili kod nekog  drugog  slučaja,  gdje se zajednički može 
izgraditi jedan takav centar. 

 U svakom slučaju, poruka je vrlo jasna, istarsko  govedo je  spašeno, kreće  
valorizacija  istarskog goveda. Na nama je da na taj način pokažemo  da nam je stalo  do 
projekta spašavanja istarskog goveda.. 

 
ANTON PERUŠKO: 

Hvala županu Ivanu Jakovčiću. 
Vijećnik zadovoljan. 
Idući je na redu Klub koalicije HNS/ZELENI/HSLS , gospodin vijećnik  Sandro 

Jurman. 
 
SANDRO JURMAN :   
 Poštovani predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege ! 
 Imam jedno pitanje. 



 15

   Obzirom da smo u  vremenu  kada se radi  na izradi  Proračuna za  slijedeću godinu 
želim podsjetiti da je ove godine  Ministarstvo znanosti, obrazovanja i  športa,  počelo  raditi 
na projektu  Srednja škola za  sve i da u  sklopu tog projekta učenicima prvih  razreda 
srednjih škola  od ove  školske godine se od  strane države plaćaju putni  troškovi. 

 Moje pitanje je : 
- da li  Poglavarstvo  Istarske županije razmišlja da se, s obzirom da  je  Istra jedna 
od  najnaprednijih  regija i s obzirom da  imamo konsenzus oko toga da Istru 
vidimo kao Istru znanja u  sadašnjosti i u  budućnosti, učenicima srednjih  škola, 
od  drugog  do  četvrtog  razreda,  osigura  sufinanciranje putnih  troškova od  
strane županije ili  eventualno zajedno od  strane  županije, općina i gradova.  

Takav projekt u  nekim županijama u  Hrvatskoj je i od prije uveden, pa me zanima: 
- da li  se razmišlja  da se u  slijedećem Proračunu  na isti  način  to učini i u  Istri.  

 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  vijećniku  Sandru Jurmanu. 
 Odgovor će dati   župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ :  
 U  svakom slučaju  prijedlog  je zanimljiv. Mi  smo ga  razmatrali  već u više navrata.  
Financijski je dosta težak i tu treba biti  vrlo jasan. Istra ima  najbolje pokazatelje  po  mnogo  
čemu i to jako dobro znamo. Postoji konsenzus  bez  daljnjega da  bude Istra znanja moto 
našeg življenja, ali želim naglasiti da  proračunska sredstva, kasnije  ćete vidjeti  kako  
stojimo, nisu jednostavna. Ako se svi zajedno odlučimo  da tako  nešto  napravimo mi ćemo 
to napraviti, ali moramo znati  da ćemo morati  negdje otkinuti sredstva.   

Danas razgovarati  s općinama i  gradovima na tu  temu je moguće, i ja vas pozivam 
da eventualno uobličite neku vašu inicijativu. Meni je drago čuti  vašu inicijativu, pa da vidimo 
kako  ste je zamislili i onda možemo vidjeti, jer siguran sam da bismo mogli postići 
konsenzus u Istri o tom pitanju. Uostalom već financiramo jedan dio,  to treba reći, kao što  
znate, ali  ne financiramo  sve. Treba vidjeti kako  će se to napraviti. 
 Srednja  škola za  sve. 

 Taj  program podržavamo, ali je  još uvijek u konturama. Kada budemo vidjeli što 
zaista znači taj program, što  će donijeti i na koji će se  način  realizirati, moći ćemo  
razgovarati o  svim  reperkusijama takvog programa, jer će imati  reperkusije i  na  prostor,  
kako školske zgrade, sportske objekte, infrastrukturne objekti, koji idu uz  škole,  i imat će 
reperkusije i  na pitanju prijevoza. 

  Podupiremo projekt  Srednja škola za  sve, a naročito podupiremo da te troškove 
preuzme država, koja ionako ima najviše novaca, koja praktički ima gotovo neograničeni  
budžet, kada se gleda  koliko imamo mi  budžet i koliki ga ima država i pojedina ministarstva. 
U tom slučaju takav jedan program može biti prihvatljiv. Kada taj program bude ponuñen  
vidjet ćemo kakav će biti  njegov  realni  temelj. 

 Vas pozivam  da i vi, ako  želite,  sudjelujete u  tome  i formirate, kreirate, možda  
jednu vrst programa, pa  ćemo ga  zajednički  razmotriti. Mi  bismo  vrlo  rado voljeli imati za 
taj program partnera iz opozicije. Vidio sam po nekim izjavama da postoji konsenzus, ne 
samo oko  Istre znanja, nego i oko nekih drugih programa.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala županu . 
 Riječ ima vijećnik Sandro Jurman. 
 
SANDRO JURMAN :  
 Zahvaljujem na odgovoru.  

Želim još reći  samo slijedeće. To je program koji bi  načelno trebao  samo  3 godine  
biti ukalkuliran u  Proračun Istarske županije  i svake godine sa jednom trećinom sredstava 
manje s obzirom da će država svake godine  preuzimati  jednu daljnju godinu  
srednjoškolaca za preuzimanje  putnih  troškova. 
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Drugo, značajan dio jedinica lokalne samouprave u Istri sufinancira dijelom  putne 
troškove u visini od  50 %. Dat ću vam neke izračune i neke kalkulacije. Mislim da ima smisla 
razmisliti, ukoliko  se mogu iznaći  sredstva da, recimo,  županija  sufinancira barem 50%  
putnih  troškova, a da se za ostatak vidi s jedinicama lokalne samouprave, koje su to u 
mogućnosti podmirivati. Na taj način  bi se u  svakom slučaju bitno olakšalo roditeljima 
školovanje djece u  srednjoj školi , ali ono što je još više bitno, što mislim da je ključno u ovoj 
priči , svi  bi imali jednaku mogućnost  odnosno jednak tretman.   
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala  vijećniku. 
 U ime SDP-ea riječ ima vijećnik Petar Radetić. 
 
PETAR RADETIĆ :  
 Poštovani gospodine  predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam dva pitanja za  gospodina župana. 
 Prvo pitanje. 
 Pred desetak  dana  dobio  sam jedno pismo  od  predsjednika  Sindikata  «Uljanika». 
Vjerojatno  su  ga dobili i ostali vijećnici, a vezano je za  privatizaciju «Uljanika». Obzirom na 
ekonomsku i socijalnu  važnost «Uljanika», kao  značajnog privrednog  subjekta  u Istri, 
interesira me : 

- da li Istarska županija, tijela županije, imaju  bilo  kakvu ingerenciju odnosno 
mogućnost da utječu  na privatizaciju  «Uljanika».  
 Drugo pitanje. 
  Vezano je za pretvaranje šumskog zemljišta u  poljoprivredno zemljište. 

Čini mi se da je posljednjih par tjedana bilo dosta  napisa, prvenstveno u  «Glasu 
Istre», prvenstveno vezano za  pretvaranje šumskog zemljišta u poljoprivredno zemljište na 
području  Vodnjanštine, gdje sam na početku, čitajući napis u  «Glasu Istre», mislio da se 
radi o  zemljištu koje je u programu  AZRRI-a , 208  hektara, koje smo imali i u  programu 
rada AZRRI-a, gdje bi se trebali u nekom narednom vremenu posaditi maslinici. Meñutim, 
kasnije  u  daljnjim tekstovima  sam ustanovio da se radi o  jednom drugom zemljištu,  nekih 
220, 230 hektara, za koje je, navodno, Resident Skiper iz  Savudrije, već dobilo  neku  vrst 
koncesije odnosno odobrenje za  prenamjenu zemljišta. 

 Interesira me : 
- što je s tim zemljištem, 
- da li je to samo načelno, odnosno  
- da li je to nešto što odgovara Istrijanima odnosno Istarskoj županiji. 

 Hvala.     
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vijećniku . 
 Odgovor  će dati župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 Na vaše pitanje: da li  županija ima bilo  koje  mogućnosti ili direktne ingerencije oko 
privatizacije «Uljanika»,  moram, kao i uvijek, za ovom govornicom govoriti  samo istinu, pa 
ću  reći  ne, ali  ću odmah reći i ali. Dakle, neovisno o tome što formalno nemamo  nikakve 
ingerencije u  svezi privatizacije «Uljanika», upravo zbog  važnosti te tvrtke, koja je  najveća 
u Istri,  ne može biti niti banalna, niti  stihijska, niti kako to tko hoće.  Oko toga  treba postići 
politički konsenzus izmeñu  vladajuće stranke u Hrvatskoj i  vladajuće stranke u  županiji i  
Gradu Puli ili  Poglavarstava Grada  Pule, Istarske županije i  Vlade RH. Privatizacija 
«Uljanika» ne može se  izvršiti na bilo koji drugi  način. 

 Za sada mogu  reći da sam u dva, tri  navrata, sa potpredsjednikom  Polančecem 
razgovarao  oko privatizacije  «Uljanika», i  rečeno mi je  da neće biti  nikakvih odluka 
naprečac i  bez konzultacija. Vjerujem da će to tako i biti.  Uostalom, sada su uskoro 
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parlamentarni izbori  i vidjet ćemo kakav će rasplet biti. «Uljanik» i  privatizacija  «Uljanika» 
su konditio sine quanon razvoja Istre i mogu vam  reći  da su Gradonačelnik Grada Pule,  
župan, naša Poglavarstva,  u nizu  navrata jasno prenijeli  Vladi RH da se pitanje 
privatizacije  «Uljanika» ne može bez nas odlučivati, neovisno o tome što formalne 
ingerencije u tom dijelu  nemamo. Mislim da svaka pametna Vlada  si to neće dozvoliti. 
 To je ono što  vam u ovom trenutku mogu  reći što se tiče privatizacije «Uljanika». 
Ona je bila najavljena da će se dogoditi već  u  šestom mjesecu ove godine, pa je to 
prolongirano i to kao najavljeno  temeljem nekih  i izvještaja Europske komisije itd.,  čitaj 
malo, kao nekakvi pritisci izvana, da se barem jedno brodogradilište  privatizira. Meñutim, na 
sreću do toga nije došlo i imamo jamstva, želim vjerovati u ta jamstva, da nema privatizacije 
«Uljanika» bez političkog  dogovora, što znači  da će se u to uključiti i Sindikati i 
poslovodstvo «Uljanika» i svi relevantni i odgovorni partneri, koji mogu biti zainteresirani za  
privatizaciju  «Uljanika».  
 Što  se tiče vašeg drugo  pitanja, prenamijene šumskog  zemljišta u poljoprivredno 
zemljište na području Grada Vodnjana, o tome sam upoznat, kao i vi, iz medija. do  mene 
nije došla nikakva  druga informacija, meñutim, po mojim informacijama, ipak se to nije 
dogodilo.  Malo sam se išao raspitivati, konkretno kod Gradonačelnika  Grada Vodnjana, koji 
ima jasan stav  da neće dati nikakvu privolu oko bilo koje  vrste  igara , koje se mogu tamo  
dogoditi, jer  postoji neka navodna priča da je Rezidencija  Skiper zainteresirana za nekakvu  
gradnju tamo, a ne za poljoprivredno zemljište i masline. Prenamjenu zemljišta ne 
podržavamo. U Prostornom planu Istarske županije tako nešto ne postoji. Otvoreno mogu 
reći da  Gradonačelnik Grada Vodnjana, Poglavarstvo i  Gradsko vijeće će biti protiv bilo 
kakve takve vrste prenamjene  zemljišta. 

 O prenamjeni šumskog  zemljišta u poljoprivredno zemljište nemam nikakvih 
saznanja da se to zaista dogodilo  i da je bilo tko donio takvu  odluku. Dapače, prema onome 
što  mi je Gradonačelnik Grada   Vodnjana rekao,  Hrvatske šume ne podržavaju  tako nešto.  
Vidjet ćemo koji  će biti  rezultat.  

Kada ste već spomenuli zemljište koje je  AZRRI  dobilo u koncesiju  od strane 
države za sadnju maslina, mogu  reći da je dugo najavljivani  stroj  došao na područje  Grada 
Vodnjana i da se može očekivati da će najprije početi obrada zemljišta, a da će poslije toga  
krenuti i  sadnja maslina.      
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala županu gospodinu Ivanu Jakovčiću. 
 Vijećnik zadovoljan. 
 Obzirom da nema drugih  pitanja iz HDZ-ea i  HSU-a, riječ ima iz ISDF-a vijećnik  
Vladimir Gašparini. 
 
VLADIMIR  GAŠPARINI : 
 Štovani predsjedavajući, uvaženi gospodine  župane, članovi  Poglavarstva, kolegice 
i kolege vijećnici ! 
 Imam veoma kratku molbu za gospodina župana, odnosno za gospodina pročelnika 
Upravnog odjela za prosvjetu i kulturu, gospodina Mladena Dušmana.  
 Gospodine župane, obzirom da ste  poznat kao  dobar čovik, koji obožava sport i 
pomaže razne sportove, imam na vas  jednu malu molbu. Radi se o pomoći jednoj  našoj 
tenisačici, koja je prije  3 mjeseca slomila ruku, a inače je  trostruka državna  kadetska 
prvakinja, trostruka europska  kadetska prvakinja, možemo  reći  skoro  seniorka. Riječ je  o  
Terezi Mrdeža. Perspektivna je sportašica. Nadamo se da ćemo je kao takvu  uskoro vidjeti 
na teniskim terenima, kao jednu od prvih u svijetu. Obzirom da  već  3 mjeseca izbiva sa 
teniskih  terena, da je  imala kompliciran lom  ruke,  potrebno bi bilo joj  pomoći sa 
odreñenim sredstvima, pa  bih vas zamolio da nekako  pomognete ovoj mladoj, perspektivnoj  
sportašici, s jedno desetak , petnaestak tisuća kuna, da bi se  nekako mogla izvući na 
operaciji i  lijekove, a i za prehranu. Ima sponzora, Loto, meñutim sponzor sponzorira u  
tenisicama, trenerkama i  ostalom, a za ovo drugo što joj  treba, što joj je  najpotrebnije, sada 
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nema, pa bih  vas  zamolio da joj   pomognete  sa jedno petnaestak  tisuća kuna, ako je 
ikako moguće. 
 Hvala lijepa.        
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala vama, kolega Vladimir  Gašparini. 
 Odgovor  će dati, gospodin župan, Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ :  
 Gospodine Gašparini, meni je  slučaj Tereze  poznat. Stjecajem okolnosti poznam 
Terezu i njene roditelje. 
 Hvala vam što ste postavili ovo pitanje javno. Potrudit ćemo  se pomoći  Terezi. Da li  
će to biti  direktno iz Proračuna, vjerojatno  teže, možda ćemo uspjeti  nešto   naći, ali  teško 
je dati  na takav način  novac, ako  ne dozvolite mi  da pokušam vidjeti  tko bi još od dobrih 
ljudi mogao pomoći. Za mene ste rekli  da sam dobar čovik, ali  naći  ćemo još dobrih ljudi, 
pa ćemo  najti  tih petnaestak  miljari kuna i Terezi ih donirati , jer mislim da je  zaista 
zaslužila da joj  se pomogne, što  će joj biti  mali stimulans za napredak u karijeri.     
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala lijepa. 
 Vijećnik  Gašparini zadovoljan odgovorom. 
 
VLADIMIR GAŠPARINI :  
 Ja ću biti jako zahvalan ako izvršite obećanje.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Ja mislim da svi  vijećnici daju potporu da se nañe načina da se Terezi pomogne. 
Normalno, ne može se činiti presedan, ali  može se naći  načina kako joj pomoći. 
 U ime Kluba vijećnika IDS-a riječ ima vijećnik Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON :  
 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine Istarske županije,  poštovan  župane ! 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje odnosilo  bi se na situaciju  vezanu oko izgradnje kružnog toka u Puli. 
 Svi  znamo  da je pitanje kružnog toka jedan od krucijalnih  prometnih problema , ne 
samo u Puli, nego  i u Istri. Svi dobro znamo  da  je projektna dokumentacija  završena već  
dvije godine. Isto  tako znamo  da su  sredstva od  strane Hrvatskih  cesta za  tu investiciju  
predviñena u iznosu od  40 milijuna kuna i ona su u  Proračunu , meñutim već dvije godine, 
odnosno nešto malo manje od dvije godine, Hrvatske ceste još nisu podnijele zahtjev za 
lokacijsku, odnosno  grañevinsku  dozvolu za  taj veliki  zahvat u prometu Grada Pule. 

 Ja vas molim  da nam kažete: 
- da li imate nekih novih informacija u  svezi  tim, jer će ljeto  brzo doći , gužve će 
se opet stvoriti, a znamo da je to državna cesta, da županija i Grad Pula nemaju 
nikakvih ingerencija, 

- do kuda   se došlo  s rješavanjem  problemom kružnog toka.  
 Drugo, zanima me:   

- da li  se na  novoosnovanom Sveučilištu «Juraj Dobrila» u Puli, namjeravaju 
proširiti studijski programi, 

- da li  postoj mogućnost proširenja nastavničkih programa, koji se odnose na 
talijanski odsjek, 

- da li  se planiraju  na talijanskom odsjeku  novi programi i novi   smjerovi, te 
- da nas informirate kakvo  je stanje  sa dvojezičnosti na  novom Sveučilištu «Juraj 
Dobrila» u Puli.       
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ANTON PERUŠKO : 
Hvala. 
Odgovor će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ:  
Poštovani vijećniče ! 

 Što se tiče kružnog toka u  Šijani, imamo  na neki način dobre vijesti. U petak je  
Ministarstvo zaštite okoliša, prostornog  ureñenja i  graditeljstva,  zaprimilo  dokumentaciju 
od Ministarstva mora, turizma, prometa i razvitka, iz Istarske županije i iz Grada Pule, i sada 
je sve u  Ministarstvu zaštite okoliša, prostornog ureñenja i graditeljstva. Očekujemo 
izdavanje lokacijske dozvole uskoro. Poslije toga  slijedi projektiranje i  sav drugi dio posla 
koji se tiče izvedbenih papira, dokumentacije, izdavanje grañevinske dozvole  i početak rada.  
 Nešto je već gotovo, nešto  nije. Točno je da se radi godinama, tako  da je jedan dio  
dokumentacije već gotovo,  vjerojatno će se  skratiti rokovi, ali ne želim najaviti da će Šijanski 
kružni tok biti gotov  do  ljeta slijedeće godine. Teško je uzeti  tu obvezu, jer je taj kružni tok, 
da znate o kojoj  se veličini  radi,  velik kao  Arena, čak i nešto malo više.To  će biti, 
vjerojatno, najmoderniji kružni tok u  Hrvatskoj sa jednom vrstom podvožnjaka, kad se vozite 
od  pulske zaobilaznice prema  Velom Vrhu i obrnuto, prolazit će se  ispod tog  kružnog  
toka, tako da će to biti  direktna linija  poveznica zaobilaznice do  Velog  Vrha,  a jedan manji 
dio  za sada,  bit će  4 trake, dakle sve će biti u  4 trake i  bit će veći od  današnje Arene. 
Jasno vam je  što to znači. Trebat će srušiti  dvije, tri kuće i  crpna stanica INE neće  više biti 
tamo itd.  
 Prema saznanju koje imamo, najveći problem će biti  postavljanje instalacija, struje, 
vode, kanalizacije itd. To  će trebati  sve predložiti, promijeniti itd. Tu će biti ozbiljnog posla i 
problema u rokovima. Ali, sama veličina tog  kružnog toka je zaista takva  da će jednostavno 
zahtijevati nešto  više vremena, nego što su uobičajeni kružni tokovi koje smo do  sada 
gradili u Istri. Novac je praktički osiguran. 

 Nadležnom ministarstvu smo predložili  da se  izgradi  nova cesta  do aerodroma, 
znači od  čvora Šijana do  aerodroma, ne 4 staze,  jer to  nije realno, ali da se  taj dio ceste 
počne projektirati, tako da  cesta koja ide za Marčanu, koja je sada glavna državna cesta, da 
to  ne bude, nego  da glavna cesta bude spoj  Grad Pula – aerodrom, a da  sadašnja  cesta  
bude važna cesta, ali da protočnost  u suštini  bude  ta, jer  sada je važnija je cesta koja  gre 
u Valturu, nego  ona koja  gre na aerodrom, kao što znate. To za jednu organiziranu regiju 
koja prima turiste, koja prima goste na aerodrom, nije logično, jer ispada kao da idete 
slučajno  na aerodrom.  To smo dali kao zahtjev da se još taj dio napravi, koji dug, mislim, 2 
kilometra. 

Vrlo važno je napomenuti da je prihvaćena i naša inicijativa  da se  izgradi  cesta od  
Stancije Peličeti  do Medulina, koju je i nadležno ministarstvo  prihvatilo, to će ići kroz 
financiranje Istarskog ipsilona. Danas sam razgovarao s gospodinom  Gabelicom iz   
Buguesa i  BINA – Istre, koji mi je rekao  da su već svi materijali za  početak  rada u Vladi i 
očekuje se uskoro odluka  Vlade po tom pitanju, te mogućnost njihovog  zaduživanja i 
pokretanje radova na  Istarskom ipsilonu u  punom profilu autoceste. 

Vezano za studijske programe na Sveučilištu «Juraj Dobrila» u Puli, mogu  reći da  
postoji elaborat o studijskim programima, koji  predviñaju odreñena proširenja, ali bi bilo malo 
predugo da to sve skupa elaboriram, ali uglavnom u Odsjeku koji je vezan  za  talijanske 
programe, nema ih previše, treba to  reći, ali inicijative  su dobrodošle, ako ih ima, i da  se o 
tome  razgovara sa rektorom i sa ljudima  na Sveučilištu. Pozivam vas da i vi razgovarate s 
njima. 

Kao što znate  doneseno  je Zakonom o  sveučilištu u Puli «Juraj Dobrile», 
predviñeno je kako ono funkcionira, ali formalno nije dvojezično.  Defacto je  dvojezično, jer 
svatko koristi svoj jezik, talijanski  jezik u dijelu  nastave koji se odvija  na talijanskom  jeziku, 
u osnovi,  ali  formalno  nije dvojezično, jer u Zakonu nije predviñeno  da se službeno  zove 
Sveučilište u  Puli «Juraj Dobrila» – Unversita' di Pola «Juraj  Dobrile», nego se zove 
Sveučilište u Puli «Juraj Dobrile». 

  To  kao informacija,  ako  niste znali  taj podatak. 
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ANTON PERUŠKO : 

Hvala županu. 
Vijećnik  zadovoljan. 
Idući je na redu Klub koalicije  HNS/ ZELENI, HSLS, gospodin vijećnik Josip  Anton 

Rupnik : 
 

ANTON RUPNIK :  
Poštovani  gospodine  predsjedniče, gospodine  župane, kolegice i kolege, 

predstavnici medija i  članovi  Poglavarstva ! 
Imam dva pitanja. 
1. pitanje. 
Kako do sada nismo  primili nikakve informacije o poslovanju dviju županijskih tvrtki i 

to Brijuni rivijere i  IDA, molim da mi  se odgovori,  kada će nam se podastrijeti podaci o  radu 
i trošenju  sredstava navedenih  tvrtki. Mislim da su to bili  dužni  učiniti već davno ranije i isto 
tako me interesira zašto to dosada nije učinjeno. 

2. pitanje 
Kako  je svima jasno u Istri , a isto tako i u drugim dijelovima Hrvatske, da smo bili  u 

pravu kada smo osporavali gradnju  tvornice kamene vune u  Općini Pićan, želimo  znati,  
da li  će županija  zajedno  s lokalnom samoupravama pomoći grañanima tog  područja. 
Isto tako  želimo znati,  da li  će se isto tako pomoći i ostalim grañanima područja 
Labinštine, jer nakon ratifkacije  sporazuma iz  Kyota Ministarstvo zaštite okoliša, 
prostornog ureñenja i graditeljstva priznaje, da zagañivači  na tom području kao što je  
Plomin,  cementara moraju plaćati naknadu zbog zagañenja. Mi smo  već predložili,  da 
se na tom području  postojeći zagañivači, kao što su  Plomin i  Cementara, moraju plaćati  
naknadu zbog zagañenja.  Mi smo već predložili,  da  se na tom području omogući  
dobava besplatno mikrobioloških pročišćivala zraka i to prvenstveno za dječje vrtiće, 
škole i staračke domove. Županija i lokalna samouprava nadoknadu mogu  tražiti  
direktno od  zagañivača ili od nadležnog Ministarstva, koje  već naplaćuje   naknadu. 
Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala vama. 
 Odgovor će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ:  
 Vezano za  poslovanje pojedinih županijskih poduzeća mogu vas pozvati  da 
upotrijebite  Internet gdje  ćete vidjeti poslovanje  svih poduzeća Istarske županije. To nije 
danas više neka velika znanost. 
 Poslovanje  Brijuni rivijere, neovisno što je država većinski  vlasnik i što  Brijuni 
rivijera u osnovi nema obvezu doći na Skupštinu, mi  ćemo, vjerujem, već idući tjedan na 
Poglavarstvu imati informaciju o  najnovijim aktivnostima  tvrtke Brijuni rivijera i  onda će doći 
poslije toga i na Skupštinu, jer je zaista itekako  vrijedno da se vidi što je sve učinjeno. Ako  
želite da se  napravi jedna vrst promocije tvrtke Brijuni rivijere, zašto  ne. 
 Za Istarsku razvojnu agenciju, IDA, mogu odgovoriti isto. 

Kao što znate IDA je  do sada financirala oko  400  projekata. U suradnji sa bankama 
ubrizgano je oko 500 milijuna kuna u istarsko srednje i malo  poduzetništvo. Takvim  
rezultatima se ne može ponositi  niti  jedna razvojna agencija u  Hrvatskoj, koje su ustvari 
sve nastale na temeljima  Istarske razvojne agencije. To oni sami  kažu, a ne što kaže Ivan 
Jakovčić. Neki dan sam bio na Koordinaciji razvojne agencije Jadran, RAJ, u  Šibeniku,  gdje 
su  sve  rekle da je ustvari  njihovo nastajanje  nastalo  zahvaljujući IDE. I mi  ćemo, ako 
želite, pozvani kolegu  Darka Lorencina, člana Poglavarstva IŽ, da vas upozna sa podacima. 

Sve podatke imate na Internetu, ali ako  želite, nema nikakvih problema, možemo se 
upoznati ovdje sa  poslovanjem  dviju  županijskih  tvrtki Brijuni  rivijera i  IDA. 
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 U svezi vašeg drugog pitanja, u odgovoru želim biti potpuno izričit. Mi  ćemo izričito 
tražiti da  država svu naknadu koju  će uzimati za ispuštanje CO2 u  zrak od strane onih  koji 
to  čine, od  državne tvrtke Plomin II i Plomin I, kao i od ostalih, da  usmjeri  na to područje. 
To  do sada nije bio  slučaj, nego  država je raspolagala s tim novcem kako je ona htjela, a 
povratka novca na  Labinštinu  nije bilo. To je  nešto što treba biti  srž  vašeg djelovanja, jer 
kao što znate, a nadam se da znate,  i  nadam se da je bio  lapsus, kada ste rekli  da  taj 
novac ubire lokalna samouprava. Taj novac  ubire država i ona je dužna vratiti  Labinštini 
novac, koji  je temeljem ispuštanja  CO2 u zrak uprihodila ili  namjerava uprihoditi, jer je to 
najbolji način  pomoći  tom području, za sve ono što to područje  indirektno mora  trpjeti  
zbog činjenice  da imaju,  prvenstveno  bih  rekao, ipak,   termoelektranu,  jer to je  
objektivno u ovom  trenutku  još uvijek najveći problem.  

U pogledu naše pomoći tom dijelu Labinštine, mogu vas sa zadovoljstvom informirati 
da sutra u  11,00   sati  u Plominu sa Udrugom za  Plomin potpisujem malu, ali  za njih, vrlo 
značajnu  donaciju. Dogovorili  smo  se kako  ćemo   razriješiti pitanje financiranja 
infrastrukture u Plominu, vodoopskrbe i kanalizacijskog sustava. Moram  reći  da sam 
razgovarao  o tome i sa gospodinom Marinom Roce, koji je, kao što  znate, direktor  Plomin 
holdinga,  koji se složio da im treba pomoći. Vjerujem da će kolega Marino  Roce  poduprijeti 
i konkretno financijskim sredstvima Plomin holdinga , HEP-a, Hrvatskih voda itd.,  da u 
Plominu, u tom gradiću, po kojem se i  termoelektrane zovu, zaista razriješimo  grañanima 
pitanje vodoopskrbe i kanalizacije, a razrješenje pitanja vodoopskrbe u  samom  Plominu i 
dizanje to na kotu  226 imat ćemo i dovoljno vode za ostale dijelove Općine Kršan , pa i 
Potpićna, tako  da će se u  velikoj mjeri riješiti problem vodoopskrbe u tom dijelu Istre. 
Riješimo li  za 1.500.000,00 kuna taj  vodoopskrbni sustav odnosno vodospremu, koju  treba 
dignuti sa sadašnje kote 184 na  226, to  će biti  sasvim konkretan primjer pomoći, a pomoći  
će još biti, ali  insistiram  na tome da država vrati novac koji  želi uzeti i koji ima pravo   uzeti 
zbog ispuštanja  CO2 na ona mjesta gdje se taj CO2 ispušta, pa će i to biti  najbolji način da  
se čim prije saniraju   problemi.  
 
ANTON PERUŠKO :  

Hvala županu  Ivanu  Jakovčiću. 
Vijećnik  Josip Anton Rupnik  traži  riječ. Imate pravo na svoju minutu. 

 
JOSIP ANTON RUPNIK : 

Kako se po prvom pitanju radi o sredstvima  Proračuna županije, i oni sudjeluju u 
financiranju tih dviju  tvrtki,  tražim da se podaci službeno podastru ovdje, da mi vijećnici  
Skupštine Istarske županije raspravljaju o poslovanju tih  dviju  županijskih  tvrtki, kao što 
smo  raspravljali o MIH-u i  AZRRI-u. 

Vezano za drugo moje pitanje, nisam napravio lapsus, možda ste, gospodine župane, 
krivo  čuli,  jer sam rekao  da  lokalna samouprava i županija imaju pravo  tražiti i trebaju  
tražiti od  zagañivača  da podmire troškove i  štetu koja je nastala i od nadležnog 
Ministarstva koje naplaćuje sredstva. Treba znati da zagañenja u zraku, u prirodi, je po pet 
puta manje zagañenja  ako ista količina smoga ili  smrada uñe u zatvoreni prostor. To su 
minimalne količine štetnosti i zato smo i tražili  da se ljudima omogući da se barem, kada 
smo dobili informaciju što se dešava na području  Pićanštine, da su majke tamo plakale 
zajedno sa djecom, jer djeca u tom  dijelu nisu mogla  disati, u zatvorenom prostoru tim 
ljudima dobave pročistači zraka da mogu u normalnom prostoru   normalno obitavati i živjeti. 
Vjerujem  da će današnje zatvaranje tvornice kamene vune  Rockwool   malo  duže  
potrajati. Isto tako bih vam  htio reći  da  je inspekcijska služba izašla na  teren na naš  
zahtjev. Mi  smo  tražili i forsirali da se to učini. 

Hvala.       
 

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  

Riječ ima župan Ivan Jakovčić. 
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IVAN JAKOVČIĆ :  
 Gospodine Rupnik, tvrtke Brijuni  rivijera  i IDA, za  razliku od MIH-a i  AZRRI-a,  koje 
su  u  100 postotnom vlasništvu  županije,  imaju  moralni  razlog da predstave, ako  ne želite 
ići na Internet, svim našim vijećnicama i  vijećnicima, svoj   rad, i to  ćemo napraviti, dapače, 
to nije  nikada  bilo ni  sporno, kao što znate. 
 Što se tiče vašeg drugog dijela pitanja, vi ćete vjerojatno doći jednog dana s 
prijedlogom da u Istri svi nose gas masku, da svima kupimo gas masku.  Nemojte stvarati 
katastrofičnu  situaciju, jer to što  činite, što govorite, je  namjerno uzbuñivanje grañana i nije 
korektno s vaše  strane. Zar vi mislite zaista da  svakom domaćinstvu  na području  
Pićanštine ili s onog dijela treba kupiti ono  o čemu  vi govorite. 

 Gospodine  Rupnik, ja vas razumijem, u političkoj  borbi i to je sve  logično i 
normalno, dok ne  preñe neku  mjeru. Stvarati atmosferu katastrofe i katastrofičnosti  šteta je 
za Istru, šteta je za ljude koji  žive u Istri, šteta je za privredu u Istri, šteta je za  grañane koji  
žive u  Pićnu, šteta je za  grañane koji  žive u okolici tvornice kamene vune Rockwool u  
okolici  Plomina.  

Za razliku od  vas, gospodine Rupnik, ja sam razgovarao i sa mnogo ljudi u  Plominu 
prije nego  sam predložio projekte oko LNG-ia, upoznat sam  jako dobro sa stanjem  u  
termoelektrani. Razgovarao sam jer je  stjecajem okolnosti  stranka koju vodim  na vlasti  u  
Pićnu i Kršanu,  i imam zaista mjerodavne partnere za  razgovor, ne samo u načelnicima, 
već i u grañanima koji imaju povjerenje u ono što  radimo. Nedavno sam  bio sa tridesetak 
ljudi iz  Pićna i razgovarao o problemima i posljedicama izgradnje tvornice kamene vune  
Rockwool. 

Pozivam vas da zaista ne štetite Istri  načinom življenja koji predlažete, bilo  gdje u 
Istri. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala županu. 
 Još imamo vremena za  dva  vijećnička, a prijavljena su  4  vijećnika. 

 Iz  Kluba vijećnika IDS-a dogovorite se tko će od dvojce vijećnika  ili vijećnica  
postaviti   pitanje. 
 Kolega Stjepan Mraković i još jedan vijećnik  će imati pravo postaviti  vijećničko 
pitanje. 
 
MARTIN MATOŠEVIĆ :  

 /Mogu  sva četvorica postaviti  vijećničko pitanje/. 
 Mogu sva četvorica doći  na red  ako  će pitanje i odgovor trajati po  minutu. 
 Gospodine Mraković, izvolite, imate riječ. 
 
STJEPAN MRAKOVIĆ :  
 Gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam jedno pitanje. 
 Županija i  Grad Buzet financiraju izgradnju OŠ  u  Buzetu za koju  svi znamo da, 
kada je završimo, da će biti jedan  super moderan reprezentativan objekt, pa s obzirom da je  
županija osnivač, da vodi investiciju, zamolio bih župana  ili nekoga koga  župan ovlasti,  da  
nam da' jednu kraću  informaciju  vezano  za dinamiku izgradnje,  rokove, i kada se otprilike 
planira završetak izgradnje  OŠ u Buzetu. 
 Hvala.  
 
ANTON PERUŠKO : 
    Hvala kolega vijećniče.  
 Možete sva četvorica stići postaviti  vijećničko pitanje ako  budete tako kratki. 
 Po ovlaštenju  župana  na postavljeno pitanje odgovorit će resorni pročelnik, 
gospodin Mladen Dušman. 
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MLADEN DUŠMAN : 
 Poštovanje. 
 Dobar večer svima. 
 Vrijeme je vrlo bitno, pa tako i kod izgradnje  Osnovne škole u  Buzetu, za koju smo 
se županija i Grad Buzet opredijeli u financiranju  izgradnje svaki sa  50 % sredstava. To su 
velika sredstva, zahvaljujući  grañanima i  Grada Buzeta. Bez toga  ne bi bilo  te zgrade 
kakva će biti iza veljače 2008. godine. No, ja imam pravo  razgovarati  samo  o parametrima, 
a to je Ugovoru koji nas veže sa sufinanciranjem odnosno  izvoñenjem radova, a to je negdje 
veljača mjesec naredne godine, pretpostavljam, dakle, početka drugog polugodišta, ne znam 
kakvo je  vrijeme, ali možemo i to vidjeti. 
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala.  
 Riječ ima kolega vijećnik  Martin Matošević. 
 
MARTIN MATOŠEVIĆ :  
 Gospodine predsjedniče, gospodine župane, cijenjeni  članovi  Poglavarstva IŽ, 
kolegice i kolege ! 
 Imam pitanje za  župana. 

- Da li se može  pomoći Općini  Sveti Lovreč  oko razgraničenja  s Općinom Vrsar.  
Odlukom  Vlade RH donji dio  Općine Sveti Lovreč pripojen je Općini  Vrsar. Time su 

na takozvanom Pilju  u Limskom kanalu  susjedne općine postale Općina Kanfanar  i Općina 
Vrsar. Sada se radi  na tome da bi se Svetom Lovreču, koji je uvijek bio  na  Pilju, na neki 
način, gospodar i imao tamo pristup Limskom kanalu, omogući da to ponovno ima. Sveti 
Lovreč prije nije  bio općina, ali od  kada  je formirana  bila  je primorska općina,  i želio bih 
da to i dalje bude.  

Molimo, ako se može nešto učiniti oko tog  razgraničenja, obzirom da su na vlasti  u 
jednoj i u drugoj  općini,  ista stranka, da se taj molo tamo i još nekoliko,  barem  stotina 
metara morske obale, dodijeli  Općini  Sveti Lovreč. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolegi vijećniku  Matoševiću. 
 Odgovor  će dati,  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOVČIĆ: 
 Neovisno o  strankama  želim vam odgovoriti kao  župan. 
 Razgovarao  sam  sa načelnikom Općine Vrsara i  načelnikom Općine Svetog  
Lovreča i moram reći  da je  isključivao moja osobna ocjena ili procjena,  da je u ovom  
slučaju  Sveti Lovreč u  pravu. Ne postoji  možda formalno u pravu, ali postoji jedna vrst 
povijesnog prava Svetoga  Lovreča i grañana tog  dijela, da imaju zaista taj  dio Limskoga  
kanala. Vrsar ima  ovako i onako toliko mora, da zaista što minimalno može izgubiti, a to bi 
bio najbolji izraz dobrosusjedskih odnosa. U tom kontekstu i  pozivam načelnika  Vrsara, 
Poglavarstvo  Vrsara, dvije  stranke koje su tamo na vlasti, da se dogovore na neki način i  
ne stvaramo si meñusobne probleme i da se izañe u susret Svetom Lovreču. Mislim  da je to 
pravedno. Ako  nije po pravu, ali  pravedno je i to  se može dogovoriti  
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  županu.  
 I riječ imaju  gospoña Nemet ili  gospoña Brussich. 
 
VADIMIR  GAŠPARINI :  
 Nema više vremena. 
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ANTON PERUŠKO : 
 Imamo točno još   4 minute. Počeli smo s vijećničkim pitanjima u  17,29  sati, a sada 
18,25 sati po mom satu.  
 
KATARINA NEMET: 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, gospodine župane ! 
 Imam jedno kratko pitanje. 
 Prije otprilike mjesec dana  NIT je krenula s kvalitetnim samostalnim programom iz  
vlastite produkcije i time s većom gledanošću, meñutim, nakon tjedan dana, nažalost, nema 
digitalnog  signala.   

Zanima me : 
- zašto je to  tako i  
- da li  to netko u ovo predizborno vrijeme  disciplinira Istru. 

 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO :  
 Hvala.  
 Odgovor će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 Molim vas da date odgovor u roku od  3 minute  da mi  Darko  ne predbacuje.  
  
IVAN JAKOVČIĆ:  

Gospoña Nemet, možda ne zna, jedna dobra informacija, nema discipliniranje Istre. 
Danas je ponovno uključen  digitalni signal NIT-u. Koliko mi je poznato  više je  ljudi 

bilo angažirano. Neću govoriti o imenima i prezimenima, jer nema potrebe, ali znam da je  
NIT, dobio sam SMS od  direktorice  Gordane Restović, bivše  vijećnice  Županijske 
skupštine Istarske televizije, koja mi je javila  da su  svi oni koji su  se angažirali, očito, uspjeli 
riješiti  taj problem  i NIT je danas, negdje oko  12,00  sati, počela  ponovno sa digitalnim 
emitiranjem, tako  da  na sreću možemo  vrlo  jednostavno  reći  da nema nikakve političke 
pozadine oko tog  gašenja,.očito, je bilo nekakvih  tehničkih igara oko toga i danas se zaista 
NIT, na dobrobit  svih  naših  grañana, ponovno može  gledati.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 Hvala lijepa. 
 Time smo  iscrpili vijećnička pitanja i  vremenski. 
 /Brussich : Ja sam se javila za postavljanje  vijećničkog pitanja/. 
 Žao mi je, ali moramo se držati moje odluke, jer u protivnom je pobijam, pa  je ne 
trebam  ni donositi. 
 Hvala lijepa. 
 Zaključujem točku dnevnog reda – vijećnička pitanja. 
 Tako  će biti i drugi puta, ma o kome se radilo, jer u protivnom ne možemo raditi kako 
treba. 
  
 AD – 3  PRIJELOG IZMJENA I  DOPUNA PRORAČUNA ISTARSKE 
                         ŽUPANIJE ZA 2007 GODINU 
 
 Materijale za ovu  točku  dnevnoga reda vijećnici su dobili poštom uz poziv za 
sjednicu. 
 Odbor za  financije i proračun nije zauzeo stav, jer nije imao kvorum, ali  temeljem 
članka 76. stavak  3 Poslovnika Skupština je ovlaštena raspravljati i donositi odluku i bez 
mišljenja nadležnog Odbora, odnosno nadležnog radnog  tijela Županijske skupštine Istarske 
županije.   
 Uvodno obrazloženje za ovu  točku  dnevnog  reda, u ime Poglavarstva Istarske 
županije, dala je SILVANA  KOSTEŠIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za proračun i financije 
IŽ. 
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 U  raspravi u ime  klubova vijećnika  sudjelovali su :TEDI  CHIAVALON, u  ime 
Kluba vijećnika IDS-a, LOVORKA TOMIČIĆ, povreda Poslovnika, MARINO  ROCE, 
ispravak netočnog  navoda, SANDRO JURMAN , ispravak netočnog navoda, FABIO 
JELIČIĆ, ispravak netočnog  navoda Sandra Jurmana, ORIANO BULIĆ, ispravak  
netočnog  navoda Tedi Chiavalona, PETAR RADETIĆ, u ime Kluba vijećnika  SDP-a, 
LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-ea, ORIANO  BULIĆ, u ime Kluba 
vijećnik ISDF-a, LOVORKA TOMIČIĆ, ispravak netočnog navoda, TEDI CHIAVALON, 
ispravak netočnog navoda vijećnika  Oriana Bulića, MARINO ROCE, ispravak 
netočnog navoda. U pojedinačnoj  raspravi u trajanju od  5 minuta sudjelovali su: 
ORIANO BULIĆ, VLADIMIR GAŠPARINI, TEDI CHIAVALON, JOSIP  ANTON RUPNIK, 
FABIO JELIČIĆ , MARINO ROCE, VLADIMIR GAŠPARINI, TEDI  CHIAVALON, PETAR 
RADETIĆ, ispravak  netočnog  navoda Tedi  Chiavalona, SANDRO JURMAN, replika 
Tedi  Chiavalonu, TEDI CHIAVALON, replika Sandru Jurmanu, JOSIPANTON RUPNIK, 
MARINO ROCE, FABIO JELIČIĆ, ORIANO  BULIĆ, TEDI CHIAVALON, ispravak 
netočnog navoda Orina Bulića, MARIN BRKARIĆ, odgovori  na postavljena pitanja. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog 
izmjena i  dopuna Proračuna Istarske županije za 2007. godinu, te nakon glasovanja  
utvrñuje  da je Skupština sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela 
   IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

   Istarske županije za  2007. godinu 
 
 AD – 4 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE  

O USTROJU I DJELOKRUGU UPRANIH TIJELA ISTARSKE  ŽUPANIJE 
  
 Prijedlog akta vijećnici su  primili poštom. 
 Raspravu je obavio Odbor za Statut, Poslovnik  i upravu IŽ. 
 Zapisnik Odbora  vijećnici su dobili  na klupe. 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda u ime Poglavarstva je dao MARIN 
BRKARIĆ,  član Poglavarstva Istarske županije, zamjenik župana Istarske županije. 

U  raspravi su  sudjelovali : LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea, 
LINO DOBRILA, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, SANDRO JURMAN, u ime Kluba 
vijećnika koalicije  HNS-a/ZELENI/HSLS-a, TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika 
IDS-a, SANDRO JURMAN, ispravak netočnog  navoda, ORIANO BULIĆ, u ime Kluba 
ISDF-a,TEDI CHIAVALON, ispravak netočnog  navoda Oriana Bulića. U  pojedinačnoj  
raspravi u trajanju od  5 minuta sudjelovali su : ROMANO ČERNJUL, SANDRO 
JURMAN , replika, ROMANO ČERNJUL,  odgovor  na repliku, VLADIMIR GAŠPARINI, 
ORIANO BULIĆ, MARIN BRKARIĆ, odgovori  na postavljena pitanja. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje  raspravu  i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o  izmjenama i dopunama Odluke o ustroju  i djelokrugu  upravnih  tijela Istarske 
županije, te nakon glasanja utvrñuje da je Skupština sa 22 glasa «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  3 «SUZDRŽANA» glasa, donijela   
 
    O D L U K U 

o ustroju  i djelokrugu  upravnih  tijela Istarske županije 
 
 AD – 5  PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI KONCESIJE ZA IZGRADNJU 
                         DISTRIBUTIVNOG SUSTAVA I DISTRIBUCIJU PLINA : KRŠAN – 
                         PIĆAN 
 

Prijedlog Odluke o dodjeli koncesije za izgradnju distributivnog sustava i distribuciju 
plina: Kršan – Pićan vijećnici su dobili  poštom. 
 Raspravu je obavio Odbor za prostorno ureñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo IŽ.  
 Zapisnik sa sjednice Odbora vijećnici su dobili  na klupe. 
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Kako se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na izglasavanje Prijedlog Odluke o dodjeli koncesije za izgradnju 
distributivnog sustava i distribuciju plina: Kršan – Pićan i nakon glasovanja  utvrñuje da je  
Skupština sa 22 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijela  
     O D LU K U 

o dodjeli koncesije za izgradnju distributivnog sustava i distribuciju plina: Kršan – 
Pićan. 
 
 AD - 6 PRETHODNO MIŠLJENJE O PRIJEDLOGU  IZMJENA I DOPUNA 
                       OSNOVNE MREŽE ZDRAVSTVENE DJELATNOSTI  
 

Prijedlog akta vijećnici  su dobili poštom. 
 Raspravu je obavio Odbor za društvene djelatnosti. 
 Zapisnik sa sjednice Odbora vijećnici su dobili na klupe. 
 Kako se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i  daje na glasanje Prethodno mišljenje o prijedlogu Izmjena i dopuna Osnovne 
mreže zdravstvene djelatnosti i nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 25 glasova 
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH « glasova, donijela 
 
    PRETHODNO MIŠLJENJE 
o prijedlogu Izmjena i dopuna Osnovne mreže zdravstvene djelatnosti 

 
 AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O  DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU 
                        UPRAVNO VIJEĆA DOMA ZA STARIJE I  NEMOĆNE OSOBE 
                        «DOMENICO PERGOLIS» ROVINJ O ODABIRU  NAJPOVOLJNIJE 
                        PONUDE ZA IZVOðENJE RADOVA NA REKONSTRUKCIJI 
                        DIJELA STARE ZGRADE  
 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj o odabiru najpovoljnije ponude za izvoñenje 
radova na rekonstrukciji dijela stare zgrade vijećnici su dobili poštom. 
 Odbor za  društvene djelatnosti je obavio  raspravu. 
 Zapisnik sa sjednice Odbora  vijećnici su dobili na klupe. 
 Kako se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasovanje Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj o odabiru najpovoljnije 
ponude za izvoñenje radova na rekonstrukciji dijela stare zgrade, te nakon glasovanja 
utvrñujem da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH « glasova, donijela 
 
    O D L U K U 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe 
„Domenico Pergolis“ Rovinj o odabiru najpovoljnije ponude za izvoñenje radova na 
rekonstrukciji dijela stare zgrade 
 
 AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ODLUKU 
                        ŠKOLSKOG ODBORA OŠ FAŽANA O DAVANJU  U ZAKUP 
                        ŠKOLSKOG MASLINIKA 
  
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora OŠ Fažana o 

davanju u zakup školskog maslinika vijećnici su primili poštom. 
Odbor za Društvene djelatnosti je obavio  raspravu. 
Zapisnik sa sjednice Odbora vijećnici su dobili na klupe. 
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 U  raspravi su sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-a, 
MARINO ROCE, ispravak krivog  navoda, LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vijećnika 
HDZ-ea, i u pojedinačnoj  raspravi u trajanju od  5 minuta : SANDRO JURMAN, TEDI 
CHIAVALON, MARINO ROCE, replika, PETAR RADETIĆ. 
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na  glasanje Prijedlog Odluke 

o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora OŠ Fažana o davanju u zakup školskog 
maslinika, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa  23 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
 
    O D L U K U 
 

o davanju suglasnosti na Odluku Školskog odbora OŠ Fažana o davanju u zakup 
školskog maslinika 
 
   AD – 9 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  UPRAVE  
                  (DIREKTORA) T.D. MIH D.O.O. POREČ 
 
Prijedlog  Rješenja o imenovanju   Uprave (direktora) t.d. MIH d.o.o. Poreč vijećnici su 

primili poštom. 
Komisija za izbor i imenovanja održala  je sjednicu i utvrdila prijedlog. 

 Zapisnik sa sjednice Komisije vijećnici su dobili na klupe. 
 Kako se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO,  zaključuje 

raspravu i daje na  usvajanje Rješenje o imenovanju   Uprave (direktora) t.d. MIH d.o.o. 
Poreč, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa  24 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
    
     R J E Š E N J E  

o imenovanju   Uprave (direktora) t.d. MIH d.o.o. Poreč 
      I 
 Za direktora Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč, imenuje se  Darko Kadum iz 
Poreča, A. Butorac 2 
      II 
 Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom donošenja,a objavit će se u  «Službenim 
novinama Istarske županije». 
 
 AD – 10 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ŽUPANIJSKOG 
                    SAVJETA MLADIH ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
Komisija za izbor i imenovanja utvrdila je prijedlog na svojoj sjednici. 

 Zapisnik sa sjednice Komisije  vijećnici su dobili  na klupe. 
 Kako se nitko nije javio za raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu. i daje na usvajanje  Prijedlog Rješenja o  imenovanju  županijskog  savjeta mladih 
Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez  
glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

R J E Š E N J E 
o izboru Županijskog  savjeta  mladih Istarske županije 
     I 
 U Županijski  savjet  mladih Istarske županije, biraju  se : 

1. Martina Šćulac iz Umaga, Tribje 10 
2. Endi Glavinić iz Barbana, Barban 46/a 
3. Petar Kerekeš iz Pule, Marulićeva 29 
4. Egle Cetina iz Vodnjana, Ul. 16. januara 14 
5. Sanjin Dimić Boljunčić iz Kanfanara, Ul 16. rujna br. 5 
6. Petar  Ćurić iz Pule, Teslina 17 
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7. Vedran Ivančić iz Pazina , Glavanovići  24 
8. Luka Glušac iz Medulina, Ližnjanska cesta 23 
9. Denis Sgaliardi iz Vodnjana, Vladimira Nazora 25 
10. Dejan  Bodetić iz Poreča, Žbandaj 8a 
11. Barbara Cvitan iz Pazina, Dinka Trinajstića 4 

      II 
 Predsjednika i zamjenika predsjednika Savjeta, biraju  članovi  većinom  

glasova svih  članova Savjeta. 
     III 
 Ovo Rješenje stupa na snagu  osmog dana od dana objave u «Službenim 

novinama Istarske županije».  
 

 AD – 11 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA  ZA 
                     SURADNJU  CIVILNOG I JAVNOG SEKTORA SKUPŠTINE 
                     ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Povjerenstva za suradnju civilnog i javnog 

sektora Skupštine Istarske županije vijećnici su dobili poštom. 
Komisija za izbor i imenovanja utvrdila je prijedlog na svojoj sjednici. 

 Zapisnik sa sjednice Komisije  vijećnici su dobili  na klupe.  
 Kako se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i daje na usvajanje  Prijedlog Rješenja o  imenovanju člana Povjerenstva za 
suradnju civilnog i javnog sektora Skupštine Istarske županije, te nakon glasovanja 
utvrñujem da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    R J E Š E N J E 

o imenovanju člana Povjerenstva za suradnju civilnog i javnog sektora Skupštine 
Istarske županije 
 /Za člana Povjerenstva imenuje se  Marino Jurcan iz Pule, Koparska 31. kao  
predstavnik Centra za grañanske inicijative / 
 
 AD – 12   

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Zakladne uprave Zaklade za 
poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članice Zakladne uprave Zaklade za 
poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva 

 
Zapisnik sa sjednice Komisije za izbor i imenovanje vijećnici su primili na klupe.  
primili. 
Kako se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i  daje na usvajanje pod  a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Zakladne 
uprave Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva i pod b. Rješenje o 
imenovanju članice Zakladne uprave Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog 
društva, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a.  
    R J E Š E N J E 

o razrješenju članice Zakladne uprave Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja 
civilnog društva 
 /Tamara Rančić / 
 b.  
    R J E Š E N J E 

o imenovanju članice Zakladne uprave Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja 
civilnog društva 
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 /Michela Blagonić/ 
 
 Ad- 13 

a. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju  članova 
Upravnog  vijeća Doma za  starije i nemoćne osobe «Alfredo Štiglić» Pula 

b. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe “Domenico Pergolis“ Rovinj 

c. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša 

d. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad 

 
Zapisnik sa sjednice Odbora  za društvene djelatnosti vijećnici su dobili na klupe. 
Kako se nitko nije javio za raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i daje pojedinačno na usvajanje točke : 
a. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju  članova 

Upravnog  vijeća Doma za  starije i nemoćne osobe «Alfredo Štiglić» 
Pula 

b. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova 
Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe “Domenico 
Pergolis“ Rovinj 

c. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova 
Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša 

d. Prijedlog Rješenja o izmjenama Rješenja o imenovanju članova 
Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad, te 
nakon glasovanja utvrñuje  da je  Skupština sa 25 glasova «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
pod 

 a. 
    R J E Š E N J E 
 o imenovanju  članova Upravnog  vijeća Doma za  starije i nemoćne osobe «Alfredo 
Štiglić» Pula 
    
 b.    
sa 27 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova 
   

R J E Š E N J E 
o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe “Domenico Pergolis“ Rovinj 
 
 c. 
sa 28 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova   
 
     R J E Š E N J E 
o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Raša 
 
 sa 28 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova 
 d. 
    R J E Š E N J E 
o izmjenama Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Novigrad 
 
 AD – 14  
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a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

 
Zapisnik sa sjednice Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su  dobili na klupe. 

 Kako se nitko nije javio za raspravu predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje odvojeno na glasanje pod a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog 
vijeća Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo  Štiglić» Pula i pod b. Prijedlog Rješenja o 
imenovanju člana Upravnog vijeća  Doma za starije i nemoćne osobe «Alfredo Štoiglić « 
Pula, te nakon  glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 28 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 
 a. 
    R J E Š E N J E 
o razrješenju člana Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ 
Pula 
 b. 
    R J E Š E N J E 
 o imenovanju člana Upravnog vijeća  Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo 
Štiglić“  Pula 
 
 AD – 15  
 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Raša 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Raša 

 
Zapisnik Komisije  vijećnici su dobili na klupe. 
Kako se nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i daje odvojeno na glasanje  pod a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana 
Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša i pitam i pod b. Prijedlog Rješenja o 
imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša, te nakon 
glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 28  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 

a.  
   R E Š E N J E  

o razrješenju člana Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša 
 
b.  
   R E Š E N J E 

o imenovanju  člana Upravnog  vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša  
 
AD –16  

a. Prijedlog  Rješenja  o razrješenju člana Školskog odbora Srednje 
škole „Vladimir Gortan“ Buje 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Srednje 
škole „Vladimir Gortan“ Buje 

 
Zapisnik Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su  dobili na klupe. 
Kako se nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i daje odvojeno na glasanje  pod a.  Rješenja  o razrješenju člana Školskog odbora 
Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje i pod b. Rješenje o imenovanju člana Školskog odbora 
Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 28  
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
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a.  
   R J E Š E N J E  
o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje 

 
     I 
 Verica Ivaštanin razrješuje se članstva u Školskom  odboru Srednje  škole Vladimira 
Nazora Buje, zbog prestanka školovanja  djeteta imenovane u  predmetnoj  školi. 
     II 
 Ovo Rješenje  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije» 
      

b.  
   R E Š E N J E 

o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole „Vladimir Gortan“ Buje 
 
    I 
Darko  Paver  imenuje se za člana Školskog odbora  Srednje  škole Vladimira  

Nazora Buje, umjesto  razriješene članice, Verice Ivaštanin . 
    II 
Mandat  imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1.  traje do isteka vremena  na 

koje je imenovana razriješena članica  Školskog odbora. 
    III 

Ovo Rješenje  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije» 

 
AD – 17  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Domskog odbora Učeničkog doma 
Pula 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Domskog odbora Učeničkog doma 
Pula 

 
Zapisnik Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su primili na klupe.  
Kako se nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 

raspravu i daje odvojeno na glasanje  pod a.  Rješenja o razrješenju člana Domskog odbora 
Učeničkog doma  i pod b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Domskog odbora 
Učeničkog doma Pula, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 28  glasova «ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 

a.  
   R J E Š E N J E 

o razrješenju člana Domskog odbora Učeničkog doma Pula 
     I 
 Dubravka Rajić razrješuje se članstva  u Domskom odboru  Učeničkog doma Pula, 
zbog prestanka boravka  djeteta imenovane u  Učeničkom domu. 
     II 
 Ovo Rješenje  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije» 

 
b.  
     R J E Š E N J E 

o imenovanju člana Domskog odbora Učeničkog doma Pula 
      I 
 Irena Burilović imenuje se za člana Domskog  odbora  Učeničkog  doma Pula, 
umjesto razriješene članice, Dubrake Rajić. 
                 II 
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Mandat  imenovanog člana Domskog  odbora iz točke 1.  traje do isteka vremena  na 
koje je imenovana razriješena članica . 
     III 

 Ovo Rješenje  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije» 

 Time je dnevni red iscrpljen i predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 34. sjednicu 
Skupštine Istarske županije.  
  

Sjednica je zaključena u 20,25 sati. 
 
 
 
 

SKRAĆENI   ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNIK SIŽ: 
 
IVAN KLARIĆ       ANTON PERUŠKO  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


